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OBČINA PIRAN 

Občinski svet 

  

Številka: 032-16/2019 

Datum: 20.12.2019 

Z A P I S N I K 

 

12. redne seje Občinskega sveta Občine Piran,  

ki je bila 19. 12. 2019, ob 16.00 uri 

v dvorani Domenica Tintoretta občinske palače 

v Piranu, Tartinijev trg 2. 

 

Na podlagi 19. člena Statuta Občine Piran in 32. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine 

Piran je sejo vodil župan Občine Piran Đenio Zadković.  

 

NA SEJI  SO BILI NAVZOČI  NASLEDNJE SVETNICE IN SVETNIKI: 

 

1. BARTOLE ANDREA  

2. BLAŽIČ KATJA  

3. CEROVAC KRISTIJAN  

4. FAKIN DENIS  

5. FAKIN ROBERT   

6. FOJAN ZANUTTO LARA  

7. FRANCA GABRIJEL 

8. JAŠAREVIĆ JASMINA   

9. JEVŠEVAR VOJKO  

10. JURIŠEVIČ MARKO   

11. KAVČIČ NEVENKA 

12. KOLAR DINA  

13. KOŽAR BARBARA  

14. MAHNIČ INGRID  

15. MASLO BEZER Mag. MILICA  

16. PETAROS DAVORIN  

17. RADOVAC KARLO  

18. ROJEC MANUELA  

19. SORTA MARINA   

20. ŠVONJA MOJCA 

21. TOMLJANOVIĆ DANIEL  

22. UDOVIČ MITJA  

23. ZIGANTE NADIA  

 
Odsotnost na seji sta opravičila: Savo RADIĆ in mag. Meira HOT. 

 

NA SEJI SO BILI NAVZOČI TUDI: 

 

     Vesna VIČIČ,  v.d. direktorja občinske uprave in vodja Urada za okolje in prostor,   

     Breda KLOBAS, vodja Urada za finance,   
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     Ester NUSSDORFER, višja svetovalka Urada za družbene dejavnosti, 

     Natali GAK, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve, 

 Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem,  

 Ivan KOLJESNIKOV, vodja skupne uprave medobčinskega inšpektorata in redarstva 

Občine Piran in Ankaran, 

 Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve, 

 Karmen PINES, vodja Samostojne investicijske službe, 

 mag. Patricija VIŠNJEVEC, zunanja svetovalka, 

 mag. Tanja NASTOVSKI, Adm. koordinator projekta Piran-Pirano 4 Istria 2025, 

 Martina GAMBOZ, predstavnica podjetja Interakta d.o.o., 

 dr.Chris BALDWIN, umetniški koordinator projekta Piran-Pirano 4 Istria 2025, 

 Borut JERMAN, predstavnik Zavoda PINA Koper,  

 Boštjan LAVRIČ, predstavnik podjetja Elmarkt d.o.o., 

 Jernej VOLK, predstavnik javnega podjetja OKOLJE Piran d.o.o., 

 Niko MALLY, vodja kabineta župana.  

 

SREDSTVA  JAVNEGA OBVEŠČANJA   

 

 Alenka Penjak (Primorske novice), 

 Lea Širok (Radio Koper), 

 Maja Cergol (La voce del popolo). 

 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Na podlagi 37. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran in liste navzočih svetnikov,  je 

župan ugotovil, da je od 25 svetnikov, na seji navzočih 22 svetnikov, ter da je Občinski svet 

sklepčen in lahko formalno pravno prične z delom. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA:  

 

Župan je svetnike in svetnice Občinskega sveta Občine Piran seznanil s predlogom razširitve 

dnevnega reda s točko:   

1. Predlog sklepa o izdaji soglasja k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki javnega 

zavoda Zdravstveni dom Piran. 

 

Predlaga, da se točka obravnava pod 7. točko dnevnega reda, ostale točke se ustrezno 

preštevilčijo. 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA in 1 PROTI  potrdili razširitev dnevnega reda.  

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
1. Potrditev Zapisnika 11. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 24.10.2019 in 

Zapisnika 3. izredne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 22.11.2019. 

2. Kandidatura Občine Piran za naslov Evropske prestolnice kulture v letu 2025. 
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3. Predlog investicijskega programa za Odvajanje in čiščenje odpadne vode na področju 

obale – Občina Piran – Aglomeracija Lucija. 

4. Predlog Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2020 (prva obravnava). 

5. Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Piran (druga 

obravnava).  

6. Predlog sklepa o izdaji soglasja k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki Javnega 

zavoda osnovna šola Vincenzo e Diego de Castro Piran. 

7. Predlog sklepa o izdaji soglasja k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki Javnega 

zavoda Zdravstveni dom Piran. 

8. Kadrovske zadeve. 

9. Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Potrditev Zapisnika 11. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 24.10.2019 

in Zapisnika 3. izredne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 22.11.2019. 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Davorin PETAROS, Karlo RADOVAC in 

Kristijan CEROVAC. 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA potrdili Zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta Občine Piran 

z dne 24.10.2019. 

 

Svetniki so s 15 glasovi  ZA in 4 PROTI potrdili DOPOLNITEV Zapisnika 3. izredne seje 

Občinskega sveta Občine Piran z dne 22.11.2019. 

 

Svetniki so z 18 glasovi  ZA potrdili dopolnjeni Zapisnik 3. izredne seje Občinskega sveta 

Občine Piran z dne 22.11.2019.  

 

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Kandidatura Občine Piran za naslov Evropske prestolnice kulture v letu 2025. 

Martina GAMBOZ, predstavnica podjetja Interakta d.o.o., Borut JERMAN, predstavnik Zavoda 

PINA Koper in dr. Chris BALDWIN, umetniški koordinator projekta Piran-Pirano 4 Istria 2025 

so podali obrazložitev. 

 

Lara FOJAN ZANUTTO, predsednica Odbora za kulturo je podala pozitivno mnenje odbora k 

točkam A.,B. in C ter k točki B podala še naslednjo pripombo: 

- da se zaščiti ime blagovne znamke v povezavi s »Tartinijem«, tako v okviru EPK kakor 

izven. 
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V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Barbara KOŽAR, mag. Milica MASLO BEZER, 

Gabrijel FRANCA, Kristijan CEROVAC, Robert FAKIN, Vojko JEVŠEVAR, Daniel 

TOMLJANOVIĆ, Ingrid MAHNIČ, Denis FAKIN, Marina SORTA, Nadia ZIGANTE in 

Manuela ROJEC. 

 

Župan je odredil 5 minutni odmor za posvet liste GZOP. 

 

Svetniki so s 16  glasovi  ZA  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme izjavo za vzpostavitev strateškega okvira za kulturo v 

občinah Piran, Izola, Koper in Ankaran. 

 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Svetniki so s 16 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme, podaljšanje veljave Lokalnega programa za kulturo do leta 

2030.  

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA so  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran potrjuje kandidaturno knjigo Piran-Pirano 4 Istria 2025. 

 

 

2. 
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Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Župan je odredil 30 minutni odmor. 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog investicijskega programa za Odvajanje in čiščenje odpadne vode na 

področju obale – Občina Piran – Aglomeracija Lucija. 

Karmen PINES, vodja Samostojne investicijske službe, Boštjan LAVRIČ, predstavnik podjetja 

Elmarkt d.o.o. in Jernej VOLK, predstavnik javnega podjetja OKOLJE Piran d.o.o. so podali 

obrazložitev. 

Kristijan CEROVAC, predsednik Odbora za gospodarske javne službe je podal pozitivno 

mnenje odbora. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki:  Denis FAKIN, Robert FAKIN, Davorin 

PETAROS in Gabrijel FRANCA. 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran potrjuje  INVESTICIJSKI PROGRAM Odvajanje in čiščenje 

odpadne vode na področju obale - Občina Piran – Aglomeracija Lucija, ki ga je decembra 2019 

izdelal Elmarkt, d.o.o. Portorož. 

2. 

Vrednost investicije in viri financiranja po tekočih cenah  

 
Viri financiranja / leto 2018 2019 2020 2021 2022 2023 Skupaj %

Občina Piran 5.904,00 166.306,27 218.856,34 46.689,53 47.883,51 730.024,82 1.215.664,45 23,20%

EU sredstva - Kohezijski sklad 0,00 0,00 1.039.191,76 1.063.093,17 1.214.519,97 104.713,70 3.421.518,60 65,28%

Republika Slovenija - MOP 0,00 0,00 183.386,78 187.604,68 214.327,05 18.478,89 603.797,40 11,52%

5.904,00 166.306,27 1.441.434,87 1.297.387,37 1.476.730,53 853.217,41 5.240.980,45 100,00% 
3. 

S potrditvijo tega sklepa se odobri izvedba investicije in uskladi Načrt razvojnih programov 

Občine Piran, s finančno konstrukcijo kot je navedena v točki 2. tega sklepa.  

 

4. 

S tem sklepom Občinski svet pooblasti župana za morebitno uskladitev in spremembo 

investicijskega programa, z zahtevami pogojev za sofinanciranje in izvedbo projekta. 

 

5. 

Ta sklep začne veljati takoj.  
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K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2020 (prva obravnava). 

Župan Đenio Zadković je podal uvodno obrazložitev. 

 

Breda KLOBAS, vodja Urada za finance je podala obrazložitev.  

 

Manuela ROJEC, predsednica Odbora za finance in proračun je podala pozitivno mnenje 

odbora z naslednjo pripombo: 

- umestitev dodatnih sredstev za nakup opreme za Zdravstveni dom Piran, do drugega 

branja je treba pridobiti vse potrebne informacije ter popis opreme in zanjo zagotoviti 

finančna sredstva. 

 

Kristijan CEROVAC, predsednik Odbora za gospodarske javne službe je podal negativno 

mnenje odbora.  

 

Andrea BARTOLE, predsednik Komisije za vprašanja italijanske narodnosti je podal 

pozitivno mnenje komisije. 

 

Marko JURIŠEVIČ, predsednik Odbora za turizem in druge gospodarske dejavnosti je podal 

pozitivno mnenje odbora. 

 

Vojko JEVŠEVAR, predsednik Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podal 

pozitivno mnenje odbora. 

 

Mag. Milica MASLO BEZER, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je podala 

pozitivno mnenje odbora. 

 

Mag. Milica MASLO BEZER, članica Odbora za kulturo je podala pozitivno mnenje odbora. 

 

Mitja UDOVIČ, predsednik Odbora za šport je podal pozitivno mnenje odbora z naslednjima 

pripombama: 

- na področju športa se na postavki 180504-Šport otrok in mladine doda 20.000,00 EUR; 

- na področju športa se na postavki 180503-Investicije in investicijsko vzdrževanje 

objektov, kontu 43230002: Investicijsko vzdrževalna dela doda 200.000,00 EUR za 

zamenjavo dotrajanega parketa v Športni dvorani Lucija.  

 

Denis FAKIN, predsednik Odbora za morje in obalni pas je podal pozitivno mnenje odbora s 

naslednjima pripombama: 

se pogodbe za oddajo plaž pripravijo v Občinski upravi ter da o njih odloča občinski svet 

na predlog župana, 

se pospeši ureditev ribiškega pristanišča Seča. 

 

Denis FAKIN, predsednik Odbora za urbanizem, okolje in prostor je podal pozitivno mnenje 

odbora. 

 

 



 

 

7 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Milica MASLO BEZER, Daniel 

TOMLJANOVIĆ, Marina SORTA, Barbara KOŽAR, Denis FAKIN, Kristijan CEROVAC, 

Robert FAKIN, Mitja UDOVIČ, Davorin PETAROS, Andrea BARTOLE, Mojca ŠVONJA in 

Gabrijel FRANCA. 

 

 

MNENJA IN PREDLOGI SVETNIKOV, DANI V RAZPRAVI NA SEJI OBČINSKEGA 

SVETA OBČINE PIRAN K PREDLOGU ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE PIRAN 

ZA LETO 2020 (PRVA OBRAVNAVA) NA 12. REDNI SEJI OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE PIRAN 19. decembra 2019 

 

Mag. Milica MASLO BEZER, občinska svetnica: Najprej nekaj besed v zvezi z NRP-ji. 

Čeprav je veliko projektov uvrščenih v ta proračun in je proračun bistveno težji, če temu tako 

rečem, kot proračun za leto 2019, bi vseeno imela še nekaj pripomb in predlogov. V spominu 

imate zagotovo, da zelo pogosto govorimo o cestah v občini Piran, o popravilu ulic, ureditvi 

nevarnih cest itd. Na srečo je letos nekaj več denarja za to v proračunu in tudi v NRP je to 

predvideno, vendar bi rada opozorila na eno zadevo, ki je zelo pomembna – v zvezi z ribiškim 

pristaniščem Seča. Namreč ko smo potrdili investicijski program in projekt ribiškega pristanišča 

Seča, takrat smo sprejeli tudi sklep, da se prioritetno uvrsti priprava dokumentacije za ureditev 

cestne infrastrukture Ribič–Seča. In seveda ljudje, ki tam živijo, še vedno vztrajajo, da mora biti 

ta cesta čim prej urejena. Ker pa vemo, da projektna dokumentacija o tem še ne obstaja, potem 

je treba projektno dokumentacijo uvrstiti v načrte razvojnih programov. Najmanj, kar lahko 

storimo, je, da v proračun za leto 2020 uvrstimo sredstva za izdelavo projektne dokumentacije, 

vsaj idejne rešitve in investicijski dokument. Tako da če se pojavi v novi finančni oz. tudi v tej 

perspektivi do leta 2023 kakšna možnost, se morda lahko prijavimo tudi za evropska sredstva za 

infrastrukturo. Predlagam, da se za ureditev cestne infrastrukture Ribič–Seča v tekoči del 

proračuna in tudi v NRP uvrsti naloga priprave dokumentacije, ki je potrebna za čimprejšnji 

začetek investicij v cesto Ribič–Seča. Še za eno pojasnilo bi prosila. To sama lahko najdem, 

ampak želim, da bo to tudi tukaj izgovorjeno: večkrat smo opozorili na to, da v NRP-jih nimamo 

eksplicitno napisane postavke za projektno dokumentacijo za novo pokopališče v Vinjolah. 

Dobili smo sicer informacijo, da je na področju urbanistične dokumentacije. Ta urbanistična 

dokumentacija se za pokopališče v Vinjolah že zelo dolgo pripravlja, te postopke je treba 

pospešiti, ker v Piranu in tudi v drugih naseljih sploh ni več pokopnih mest v zemljo. To so 

najbolj pomembne stvari v NRP. Potem pa še pri urejanju pokopališč in pogrebne dejavnosti 

imamo – to je na strani 21 – imamo 20.000 € za tekoče vzdrževanje na pokopališču v Svetem 

Petru. Torej na pokopališču v Svetem Petru je zagotovo potrebnih več sredstev, zato predlagam, 

da se v NRP da tudi ta naloga, da se vidi, da skrbimo za to področje, ker v NRP-jih resnično ni 

ničesar v zvezi s pokopališči. Imamo še področje zdravstvenega varstva. Jaz sem v vseh teh letih 

že velikokrat dala pobudo, da se uredi dvigalo v zdravstvenem domu v Piranu in me zelo veseli, 

da je ta naloga končno v proračunu in upam, da bo to tudi zadoščalo; da bo to predvideno za 

letošnje in naslednje leto. In seveda prosim še vse druge svetnike, nekaj nas je, ki smo te pobude 

dali, tudi kolegica Nevenka pa še nekateri, ne glede na to, kaj bo v prihodnosti v zdravstvenem 
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domu Piran. Glede na to, da se prebivalstvo stara, bomo lahko tam imeli kakšne programe za 

dnevno varstvo starejših v razširjeni obliki. Seveda je zelo pomembno, da starejšim omogočimo 

mobilnost in ta objekt je zelo pomemben za staro mestno jedro. Prosila bi vas, da razmišljamo 

dolgoročno v zvezi s tem objektom tudi v prihodnje. Za urgentno službo namenjamo enako kot 

do zdaj, kar pomeni, da predlog, da bi zagotovili urgentno vozilo, ni bil upoštevan, ampak ker je 

to predlog kolegice Barbare, se ne bom poglabljala v to. Na področju družbenih dejavnosti 

moram pohvaliti pripravljavce tega proračuna, zato ker so upoštevali skoraj vse želje, skoraj tudi 

»glasbene želje«, kot jaz temu rečem. Pomemben del sredstev je namenjen za objekt stare šole v 

Svetem Petru, trenutno s streho. Ampak mislim, da je treba že zdaj pripraviti projektno 

programsko zasnovo za objekt, kaj bo tam notri, saj obstajajo potrebe tako za otroke kot tudi za 

starejše. To ne pomeni, da ti programi in vsebina ne bi mogli biti združeni pod isto streho. Ko se 

bo torej razmišljalo o vsebini programov, naj bodo tako za starejše kot tudi za mlade, ker je vse 

več starejših ljudi, ki potrebujejo oskrbo čim bližje svojemu domu. Pri mobilnosti starejših je za 

pohvalit zagotovo to, da je zagotovljeno nekaj sredstev: 10.000 €. Velikokrat poudarjam, 

predlagam, da se v tistih programih, kjer lahko preprečujemo ovire, ki so za starejše in gibalno 

ovirane, zagotovimo več sredstev oz. določimo prioritetne naloge. Tu se bom osebno angažirala 

pri tem, da ko se bodo pripravljale prioritete, da bom lahko imela kakšno besedo pri tem. Prosim 

lepo, da tisti, ki pripravlja prioritete, upošteva to, da je v vseh naseljih vse več starejših ljudi. 

Želela sem še to povedati, da smo zadnje čase na Facebooku zasledili zelo veliko predlogov 

občanov za ureditev okolja, in sicer tudi zelo veliko s podeželja, ki smo ga do zdaj zanemarjali. 

Zato predlagam, da se sredstva zagotovijo tudi za vzdrževanje javnih površin in občinskih 

zemljišč ob cestah in tudi izven, zato da bodo tudi naši podeželski kraji bolj urejeni. Hvala. 

Daniel TOMLJANOVIČ, občinski svetnik: Hvala za besedo. Ne replika v kontekstu, da ne 

podpiram tega, ampak včeraj na odboru za finance, tako kot je predstavila predsednica odbora, 

imamo fanta, ki je nekako povezan z Zdravstvenim domom. Ugotovili smo, da pobuda, ki jo je 

dala Milica, ni prispela do Zdravstvenega doma, vodstvo Zdravstvenega doma ni vedelo, da se 

organizira postavitev lifta v Zdravstvenem domu in tukaj zastavljam podvprašanje, kako poteka 

komunikacija med Občino in Zdravstvenim domom? Pa še druge stvari, o katerih bomo potem 

razpravljali naprej. Hvala. 

Marina SORTA, občinska svetnica: Hvala za besedo, gospod župan. Jaz bi želela, da je na 

zapisniku dobesedni zapis in tudi strokovne službe, ko odgovarjajo – naj bodo tudi te na 

zapisniku. Kot veste, je vrtec Morje v Luciji, v katerem domuje tudi vrtec La Coccinella za 

italijansko govoreče otroke, dotrajan objekt. Treba ga je porušiti in zgraditi novega. Za 

pridobitev vse potrebne dokumentacije in gradbenega dovoljenja so bila sredstva rezervirana še 

za letošnje leto, ker pa smo proračun sprejeli šele maja 2019 in glede na prioritetne naloge, ki jih 

je imela vodja investicijske službe, to ni bilo možno izvesti v letošnjem letu. Zato so na postavki 

190212 za leto 2020 rezervirana sredstva za projektno nalogo dokumentacija OPPN itd. v 

vrednosti 187.000 €, skratka vsa papirologija, ki bo omogočala upravičeno rušitev obstoječega 

objekta in graditev novega. Občina me je povabila na prvi sestanek projektne skupine za 

graditev novega vrtca 17. oktobra 2019 in 7. novembra 2019. Trenutno je v izdelavi projektna 

naloga, naslednji sestanek imamo predviden 13. januarja 2020. Ko bo projektna naloga izdelana, 
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jo dobi v predvpogled tudi občinski svet in upam, da jo bo tudi sprejel. Prosila bi, da me gospa 

Karmen Pines, vodja investicijske službe, ali pa direktorica občinske uprave gospa Vesna Vičič 

dopolnita s predvidenim terminskim planom in obrazložitvijo poteka pridobivanja vse potrebne 

papirologije, npr. OPPN, pridobitev gradbenega dovoljenja, predviden začetek graditve. Naj 

poudarim, še enkrat bom to povedala, kar sem na sestanku 3. decembra 2019, da pri tem 

projektu na neekonomsko upravičenost in posege oz. zmanjševanje travnatih in pohodnih 

površin kot svetnica absolutno ne pristajam in jih tudi ne bom podprla. Vsi skupaj moramo 

paziti na finančno zmogljivost Občine Piran, ki nima v načrtu le ta projekt, temveč tudi druge, ki 

so pomembni za naš kraj oz. našo občino. Pozivam vse udeležence, da ravnajmo kot dober 

gospodar brez velikih apetitov in ravnajmo tako, da bo finančni zalogaj za Občino Piran 

uresničljiv. Poleg zadolževanja za Zdravstveni dom v Luciji je predvideno zadolževanje, najem 

kredita za nakup objekta in zemljišča na območju Dragonje v višini 1.000.000 €. V sredo, 3. 

decembra 2019, ko smo imeli sestanek svetniških skupin za osnutek proračuna, je eden izmed 

svetnikov vprašal, ali je možen nakup klavnice v Sečovljah za Okolje Piran, da bi imelo tam 

skladišče v vrednosti 2.000.500 €. Gospa Breda Klobas je odgovorila, v tem trenutku, ker je 

prioriteta financiranje graditve vrtca v Luciji, to ni možno. Očitno ne glede na to, da je gospa 

Breda Klobas opozorila, da je to prioriteta, se še vedno sili v nakup zemljišča v Dragonji, v 

bistvu te poslovne cone. To navedeno na postavki 040329. Vas, gospod župan Đenio Zadković 

in vse svetnike prosim, da se danes glede tega opredelite, kaj je za vas prioriteta v tej občini. 

Vrtec ima lahko možnost financiranja od Občine, se pravi lastna sredstva ali pa prek javno-

zasebnega partnerstva. O tem, kakšen vir financiranja bo izbrala Občina, bo odločal gospod 

župan Đenio Zadković skupaj z občinskim svetom, ko bo pripravljena vsa dokumentacija za 

graditev vrtca. Naj opozorim, da je pred leti bila predlagana varianta financiranja javno-

zasebnega partnerstva za dom vodnih športov v Portorožu, vendar se je takratni občinski svet 

odločil, da graditev tega objekta financira Občina Piran z lastnimi sredstvi. Zato še enkrat 

apeliram na vse svetnike, da se že danes opredelite tudi vi, ali želite, da se zgradi nov sodoben 

vrtec in zagotovi našim otrokom v prvi vrsti tudi varen vrtec, ali pa želite nakup zemljišča v 

Dragonji. Prosila bi vas, gospod župan, in vas vse občinske svetnike, da podprete projekt 

graditve vrtca in zahtevate tako kot jaz, da se postavka 040329 iz proračuna da ven in s tem 

omogoči stabilno finančno stanje Občini Piran, da bo lahko zgradila vrtec v Luciji že v začetku 

leta 2021 – če se vsi skupaj potrudimo in si pomagamo. Ravnatelj vrtca Morja – ne bom ju 

imenovala – in ravnateljica vrtca la Coccinella sta zaskrbljena in me sprašujeta, ali bo denar za 

nov vrtec in ali so vsi svetniki za ta projekt. Potrebujeta pomoč nas vseh 25 svetnikov in ne 

samo 13 in gospoda župana Zadkovića. Tudi jaz vas vse potrebujem in vas prosim, da ne 

razsipati denarja za neprioritete. Hkrati potrebujem pomoč delavcev, ki so zaposleni na naši 

Občini, da pomagajo in nazadnje potrebujem pomoč tudi novinarjev. Samo dobri ekipi lahko 

uspejo dobri projekti, tistim bo uspelo, ki so nesebični in jim je mar za otroke. Lahko se 

vprašamo, zakaj ta obnova ni bila izvedena že izpred petimi leti, tako kot je bilo nekaterim 

obljubljeno. Obljubljeno je bilo tudi otrokom v vrtcu … zato apeliram na svetnike iz SD. Tako 

bom rekla: meni vrtec ne diši, ni mi prav, da je mene to počakalo v tem mandatu, resno vam 

povem, samo da veste, meni to ne diši, ampak je prioriteta, ki jo moramo izvesti, je nuja. Hvala. 
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Barbara KOŽAR, občinska svetnica: Hvala za besedo. Ne bom dosti govorila, zato ker vem, 

da se bomo ponavljali. Nekaj tega, kar sem mislila, je že Milica povedala. Strinjam se, da 

potrebujemo vrtec, bi pa povedala to: pred par tedni, ko smo imeli tukaj sestanek, je gospod 

Robert Fakin prišel na plan z idejo o nakupu. Robert, popravi me, če se motim … takrat si rekel 

cc. 2.400.000 € za parcelo oziroma področje v Dragonji, za katerega verjamem, da bi rešilo 

marsikateri problem. Tako da prva moja oz. volilna točka moje stranke je bila ta, da zagotovimo 

nujno urgentno vozilo 24 ur v občini, ki to nujno potrebuje. Smo občina z najstarejšimi 

prebivalci, ljudje umirajo, ker ne utegnejo priti do njih zdravniki, ljudje umirajo tudi zato, ker ne 

dajo ljudje služnosti, da bi rešilec prišel do hiše, urgentno vozilo, ki ni rešilec, pa bi lahko prišlo. 

In od tega jaz ne bom odstopala, mislim tale 1.000.000 € ki je bil dan v proračun, vemo, da ne 

bo zadoščal tudi za nakup tega, če bi šli v nakup, čeprav sem slišala, da so baje že kupci, da 

nimamo mi pač prednostne pravice, da se ogleduje. Torej jaz vztrajam pri vozilu, ki ga nujno 

potrebujemo in za katerega imam pripravljeno finančno kunstrukcijo vsega, kar je potrebno, in 

ki se ga lahko tudi prijavi na Ministrstvu za zdravje – to ga lahko dofinancira zaradi nujne 

potrebe, to je prva stvar. Druga stvar bi vam pa rada prebrala nekaj, kar je začel že kolega 

Tomljanović, in sicer moj sostrankarski kolega je zaposlen v Zdravstvenem domu v Luciji in je 

v odboru za finance. Rada bi povedala par stvari, ki jih je včeraj na odboru za finance povedal in 

s katerimi se je strinjal tudi naš lokalni odbor, in sicer da občina svetnikom skriva, da ni 

prikazala oz. da je zavajala ali pa enostavno ni predvidela, da je po graditvi novega objekta na 

vrsti druga faza, oprema. Ta stane več kot pol milijona. Ta del so zdaj hoteli naprtiti v plačilo 

Zdravstvenemu domu, ki je med najuspešnejšimi v državi in je v vseh letih ustvaril 165.000 € 

presežka. Namenjen je bil za točno določene nove projekte oz. za dobro občanom, zdaj pa se jih 

sili, da se ta sredstva porabijo za opremo in naj vzamejo še pol milijona za odplačevanje kredita. 

Ob tem je v proračunu postavka prenos 3.000.000 € neizkoriščenih sredstev iz leta 2019 in po 

našem mnenju smo trenutno veliki zagovorniki nepotreben participativen del proračuna v višini 

150.000 € pa krepko zamudili. Če bi se to šli, bi to na ravni natečaja zbirali v preteklem 

obdobju. Tako kot so počeli v Kopru in zdaj začeli izvajati. Če se zdaj potrdi, bo to mrtva črta 

na papirju ali pa samo pregovorno participativni del, saj bo skozi šlo nekaj na hitro spisanih 

projektov interesnih skupin. Občina je prejela 200.000 € sredstev za namene projekta, vezanega 

na center za krepitev zdravja, od tega bi jih morala 35.000 € nameniti točno v projektu določeni 

opremi iz naslova EU sredstev. Gospa Karmen Pines oz. urad za investicije je vse to zapakiral v 

graditev Zdravstvenega doma. Zdravstveni dom pa sili, da kupi to sam. Od Ministrstva smo 5. 

decembra 2019 dobili nedvoumno razlago, kjer piše, da mora predpisano opremo kupiti Občina 

in jo dati domu v upravljanje. Občina pa to ignorira in vztraja pri svojem, zato smo tudi člana 

gradbenega odbora Denisa Fakina na to opozorili in pozvali, da ta del poslovanja pregledajo. 

Občina prejema od Obalnih lekarn sredstva presežka, ki se morajo vrniti v zdravstvo, od 

turistične takse pa sredstva, ki morajo iti v zmanjšanje škodljivih posledic turizma za stalno 

prebivalstvo. Nič od tega ni razčlenjeno in sploh druge omenjene postavke ni malo. Za nas je to 

netransparentno in nezakonito. Še vedno vidimo predrage trgovine, najdražji komunalni 

prispevek, polna parkirišča, redarje, ki kazni pišejo pretežno občanom. Poleg tega pa še, sicer to 

ni pomembno, to ni ravno občinsko, noro drage nepremičnine, ki si jih domačini ne moremo 
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privoščiti. Sprašujemo pa se, kdo bo začel odpravljati škodljive vplive in kdaj bomo začeli 

natančno gledati, kam gre denar. Hvala lepa. 

Denis FAKIN, občinski svetnik: Hvala za besedo. Bom hiter. Moram priznati, da med tem 

časom, ko smo se usklajevali, se je nabralo kar nekaj stvari. Med ostalim je tudi neka pobuda, ki 

smo jo dali skupaj z območnim združenjem Rdečega križa Piran, s krajevno skupnostjo Piran in 

društvom upokojencev Piran. Dali smo več pobud in predlogov in vidim, da so skoraj vsi 

uvrščeni v proračun ali še bodo, vse kaže na to, da bodo. Ne bom razčlenil vseh, ker bom 

izgubljal minute. Zadovoljen sem, da je tudi odbor za šport podprl mojo pobudo okoli prenove 

parketa v športni dvorani Lucija v vrednosti 180.000 €. Pričakujem, da bo uvrščena cesta v 

Dragonji, tista sporna cesta v Dragonji, točno veste, za katero cesto gre, ki jo rešujemo že 30 let 

in upam, da bo narejena. Zadovoljen sem tudi, da ste uvrstili mojo pobudo za rešitev strehe stare 

šole v Svetem Petru. Imam eno prošnjo. Želel bi … olimpijske igre se dogajajo vsake štiri leta, 

zdaj bodo v Tokiu in iz naše občine gresta samo dve punci in bi želel, da se uvrsti vsaj nekaj par 

tisoč evrov za pomoč pri … kakorkoli že veste, kako boste naredili, par tisočakov jima dajte kot 

sponzorska sredstva glede na to, da gresta na olimpijske igre. Prav bi bilo, da to naredimo. Okoli 

dvigala ne bom govoril, problem imamo v Sečovljah s streho. Streha zamaka in se nam je 

porodila ena misel vsem skupaj, da mogoče glede na to, da nimamo denarja, pričakujemo, da bo 

Občina nekako pomagala pri tej sanaciji. Vem, da boste pomagali, tako kot ste pomagali pri 

rešitvi tistega večnamenskega prostora, parcele, kar smo zdaj skupaj uredili. Mogoče kot neka 

ideja za nek poskusni primer: glede na to, da je zadeva na južni strani, bi lahko to pokrili in bi 

naredili neko mini sončno napravo, da bi poskusili samooskrbo, da bi naredili nek pionirski 

model, mogoče bi se drugi prijeli. Čudi me, zakaj nimamo na Monfordu in Grandu sončnih 

celic. Tam bi moralo biti vse prekrito s sončnimi celicami, če mene vprašate, ampak zato bi bilo 

mogoče pametno to poskusiti vsaj na strehi krajevne skupnosti Sečovlje, toliko v razmislek. V 

programu pridobivanja premoženja vidim, da je ogromno parcel na območju letališča Sečovlje, 

okoli 350.000 € po nekih pavšalnih ocenah, in ne verjamem, da bodo šle skozi od 3 do 10 € na 

kvadratni meter. Nihče vam ne bo prodal po tej ceni glede na to, da je cena kmetijskih zemljišč 

za meter zemlje od 150 do 200 €. Imam primer soseda in nekega mojega žlahtnika, ki je moral 

to kupiti, tako da ne verjamem, da vam bo to šlo. Zanima me, zakaj kupujemo na letališču te 

parcele. To je ogromno parcel za 360.000 €. Moram vedeti, ali je to povezano z lastništvom, z 

novim lastništvom letališča, s čim je to povezano? Ker vem, da sva se borila jaz in en gospod, 

starejši možakar, ima 85 let in se bori že nešteto let. Jaz sem mu nekaj časa pomagal in nikakor 

nisem mogel do dogovora, da bi Občina to odkupila. Sem dokazoval, da to letališče poteka po 

njegovi parceli, nikoli ni bilo posluha za to, zdaj pa kar brez nobenega nič vprašat, brez nič mu 

ponujamo 3 € za kvadratni meter. Mi napišemo, mi bomo vsi dvignili roke, jutri boste šli na 

pogajanje z njim, boste rekli: ja, svetniki so rekli tako. Ne more bit to tako, to ne sme biti 

praksa. Morate nam povedati najprej, zakaj to kupujete, zakaj se ni kupovalo toliko časa, glede 

na to, da smo imeli prej večjo lastniško strukturo, ni mi jasno, zakaj to kupujete. Če kupujete, 

ker gre za ta državni lokacijski za letališče in karkoli že, morate to razložiti ljudem, je treba 

organizirati zbor krajanov in povedati ljudem: glejte, jutri bomo naredili v državnem 

lokacijskem programu letališče, predvidevamo premik ceste, premik hiše, premik struge, ne 
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vem, kako se imenuje »Ribile«, tam se vse skupaj premika, podaljšanje letališke steze. Vse to je 

treba povedati ljudem, da ne bomo spet presenečeni in bomo tik pred ciljem imeli civilne 

iniciative in to ne bo šlo skozi. Drugo, kar bi želel, smo že lani, predlani smo to dosegli, jaz bi 

želel, da damo skoraj 1.500.000 € TIC-u. Želel bi, da pride direktor predstavit, kaj je naredil v 

tem letu in kaj bo naredil v naslednjem letu, to bi bilo pošteno do vseh nas, jaz mislim, da ja. Ne 

po sprejetju proračuna, ampak pred sprejetjem proračuna. V programu pridobivanja ne vidim 

parcele, ki je namenjena za igrišče v Dragonji, to govorimo tudi 10 let, je bilo vedno govora, da 

ja, da bo … Dogovarjali ste se, pogovarjali ste se, notri je ni, pa zakaj je ni? Zakaj ni parcele 

konkretno od Mišiča? In bi želel, da jo uvrstite notri in da se letos ta nakup izvede in da to 

predate ali društvu Steniju v uporabo ali krajevni skupnosti Sečovlje, kakorkoli že, meni je čisto 

vseeno, končajte to zgodbo. V povezavi s pridobivanjem zemljišč na letališču  sem to pobudo že 

dal na nekem odboru, ne morem pa nikakor sprejeti tega, kar sem dobil danes na e-mail. 

Odgovor na vse to, kar se je dogajalo leta nazaj. Zemljišča na območju letališča so v letnem 

načrtu pridobivanja, zato ker jih je treba pridobiti v last. Trenutno so še v lasti fizičnih oseb 

oziroma RS. Kakšen je to odgovor: »Ker jih je treba pridobiti v last«, o čem se pogovarjamo? 

Pridobiti je treba v last ogromno cest, dovoznih cest, po Parecagu, po Sečovljah. Pisal sem 

uradne zaznamke, da se to reši, pa se ne rešuje, in 7 minut je premalo, da vam razložim še 

marsikaj. Imam še nekaj, ampak vam bom poslal po e-mailu. Hvala. 

Kristijan CEROVAC, občinski svetnik: Hvala za besedo. Jaz kot prvo bi se strinjal z vsem, 

kar je prej povedala Marina, tako da podpiram popolnoma to, kar je povedala, kar je povedala 

Barbara tudi. Prosil bi vas, da nikoli več v noben e-mail ne napišete, da so podatki zaupni, 

strogo zaupni itd. V nasprotnem primeru vas bom tožil za mobing, ker ga bom tako smatral. To 

so javne finance, tako da se da drugače to zapakirati, tako da ne tako, kot je bilo to. Ko prosimo 

za določene predloge zavodov, bi tudi prosil, da te dokumente dobimo, ne da mi nekdo napiše, 

da jih bom dobil, ko bo proračun sprejet Potem naslovim pa drugačno vprašanje kot predstavnik 

lastnika Okolja, d. d., skupščine kot najvišjega organa, pa dobim na točno zahtevan datum. Tako 

da ne na en način, na drug način pa ja, ne vem, zakaj bi se to moralo skrivati. To je tako mimo. 

Zdaj se bom dotaknil kulturne dediščine. Pod številko 18 imamo ohranjanje kulturne dediščine 

180.450 €, potem imamo nepremična kulturna dediščina 46.000 €, od tega je 37.000 € za 

svetilnik na Punti in pa 9.000 € za sakralne objekte. Ali imamo mi v občini samo ti dve zadevi? 

Vi veste, da je v letu 2008 bilo napisano poročilu s tabelo vseh kulturnih dediščin, spomenikov, 

parkov itd. Občina je imela pa nalogo te zadeve rešiti in jih nekako zavarovati. Vemo, kaj se je 

zgodilo z železniško postajo v Sečovljah, da je prišel velemojster in ugotovil, da jo je treba 

zrušiti. Mislim, da se ne bo zgodilo, tukaj notri je ta stavba napisana, na Občini je bilo, da se jo z 

občinskim aktom zavaruje – ali je Občina to naredila? Ni naredila. Obstaja stari akt iz leta 1983 

in še nekaj dodatkov. Tam je tabela dolga tri strani, malo več kot je tukaj zapisano, pa me 

zanima, ali bomo mi te akte sprovedli na tej občini, da bomo zavarovali to našo občino, ali 

bomo pustili propadu, tako kot se je to zgodilo. To je ena stvar. Druga stvar, zelo veliko denarja 

je namenjenega za ceste, za obnovo cest, preplastitev … Vzel sem si en dan nekaj časa, nekje 2 

uri, pa sem se malo šel vozit po teh obnovljenih cestah. Če to za to občino pomeni obnovljena 

cesta, potem vas je lahko sram. Videl sem flikanje, štukanje, pa še tisto, kar je nekaj malega na 
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novo narejeno, je skoraj tako, kot da se voziš po ta starem. Jaz bi pričakoval, da je to malo bolj 

gladko, tako da ne vem, če je ravno ta denar res dobro dobro izkoriščen. Veste, da v Portorožu 

imamo dve najbolj obremenjeni cesti, to sta Sončna pot in pa Med vrtovi. Jaz hvala bogu 

stanujem na spodnjem delu Sončne poti, pa jo je T2 preplastil na novo. V zgornjem delu ne 

potrebujemo ležečih policajev, ker imamo že tako dovolj lukenj na cesti. Med vrtovi je pa tudi 

prometna ulica, to se pravi zjutraj in ko gredo po otroke v šolo. Naše ulice se niso dotaknili, ker 

ne vem, zakaj se zgornji del ne uredi. Med vrtovi je malo poflikana, sosednja ulica pa je 

zglajena kot šipa. Upam, da ni zato, ker ti tam živiš. Šel sem gor proti Kortam, ne vem, če 

imamo koga, ki gre to potem pogledat, kako je to narejeno, ali se pač to nekomu naroči in bo kar 

bo. Jaz bom sicer glasoval proti temu proračunu v smislu, kot je zdaj nastavljen. Če se bodo 

zadeve spremenile, pa se bom mogoče še premislil. Res bi pa prosil, da se okoli te naše kulturne 

dediščine kaj naredi, ker nam jo bodo pojedli, tako ali drugače. Hvala. 

Robert FAKIN, občinski svetnik: Hvala. Malo prej sem ravno bral, da so nekje v koprski 

občini, ki ima proračun težek 8.000.000, da so ga spravili pod streho, tako da jim bom čestital, 

ko bom imel priložnost. Upam, da ga bomo tudi mi. Mene bolj kot odhodki v tem proračunu 

skrbijo prihodki. Imam občutek, da so malce napihnjeni in upam, da bomo ta sredstva res dobili, 

kot ste pač načrtovali, da bo to prihajalo. Proračun je neko makro vodilo skozi porabo v tekočem 

letu. Nemogoče je ustreči vsem nam, proračun pa je narejen tako, da ustreže več ali manj vsem 

nam, vsem našim pobudam: vrtci, ceste, šole, sakralni objekti, cerkve, karkoli. Pač potrebuje 13 

dvigov rok, da ga spravimo skozi. Tako da mislim, da izgubi neko objektivnost, ampak je bolj 

narejen tako, da glasujemo. Mislim, da v tem trenutku v prvem branju blokirati proračun po 

vsem usklajevanju, po vsem debatah in krožkih, ki smo jih imeli – ne vem, kako bi se izrazil z 

eno besedo, ampak je res sabotaža. Je hudo, ker dejansko če pač sprejmemo v prvem branju, 

damo zeleno luč, da gremo naprej, da se zadevo usklajuje še naprej, če pa zdaj blokiramo, potem 

– kaj smo naredili? Samo zavlačujemo, sprejemali ga bomo spet tako kot lani in vprašanje je, če 

ga bomo sprejeli. In kup funkcij bomo okrnili in kup društev bo brez denarja. Konec koncev se 

potem med letom določijo prioritete, so amandmaji, so rebalansi, poraba po trenutni potrebi. 

Verjetno je nemogoče vsakemu ustreči. Glede tega objekta v Dragonji. Mi vemo, da je edina 

panoga, ki je ostala v tej občini, pač turizem, in še ta je obubožana. Kar smo imeli industrije, to 

je šlo vse drugam, zahvaljujoč mogoče dolgoročni politiki te občine ali pa pač potrebam v 

gospodarstvu. To se pravi, mi praktično razen teh hotelov, ki si jih podajajo Kostiči in kaj jaz 

vem kdo, nimamo več nič. Kar pomeni, da če smo malo objektivni, malo da skrbimo za usodo 

svojih otrok, nujno potrebujemo obrtno cono, kjer bo lahko nekdo, ki ima nek namen uvesti 

neko proizvodnjo, imel kam postavit neko delavnico. Veste sami, da v Portorožu bo to 

nemogoče postaviti ali v Luciji. Kupimo nek objekt, jaz dejansko ne vem, Barbara, da bi bilo to 

prodano. Občina ima predkupno pravico, to v vsakem primeru. Vam povem, da ni prodano, 

zagotovo, in tudi ne vem koliko kupcev v tistem objektu se ne bo tam trlo. Vidim pa res eno 

izredno priložnost za Občino, da tam naredi obrtno cono. Verjetno karikiram zadevo, ampak če 

res hočemo, da komunala nekako pride do nekih sredstev, moramo delavnice in staro upravo 

nekako razbremeniti. Rešimo tiste delavnice, ki bodo padle nekomu na glavo, tudi v središču 

Pirana imamo neko deponijo kamionov, neke delavnice, neko grdo šaro – to bi lahko vse skupaj 
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selili tja. Selili bi pa lahko tudi upravo, tam je konec koncev kup pisarn, ostalo bi lahko dali v 

najem. Ampak če spremenimo tam poslovni načrt, ne vem, kako se temu reče, tam res lahko 

zraste ena obrtna cona in dejansko imamo možnost, da se ta občina razvija tudi drugače, ne pa 

samo na podlagi tega turizma, za katerega ne vemo, ali jutri bo ali ne bo. Jaz res mislim da je to 

nujno in mislim, da nam bo žal, če tega ne bomo sprejeli. Ta proračun bom zagotovo podprl, ker 

mislim, da je to stvar presoje. Vsak bo dvignil roko po svoji presoji, ampak poskusimo malo 

širše razmišljati, malo misliti tudi na jutri, malo drugače kot pa to, ali bomo danes všeč 

občanom, ki nas bodo poslušali. Če bi snemali, bi nas že danes poslušali o tem, da smo pač 

prispevali, ker smo pač, ne bom rekel pametovali, ker smo zagovarjali neko občino. Saj vemo, 

da vrtci, šole so prioriteta. Se strinjam s Kristijanom, da te ceste tudi jaz ne vem, zakaj smo 

asfaltirali Med vrtove, ti pa prisežem, da dejansko na Prečni poti, še jaz sem se čudil, je bila res 

potrebna, verjetno so potrebne tudi še druge. Mislim pa, da je ta obrtna cona oz. ta zadeva v 

Dragonji nujno potrebna. Podprl bom ta osnutek proračuna oziroma to prvo branje, vam pa še 

nekaj polagam na dušo glede na to, da govorimo o tem Okolju. Jaz sem v nadzornem svetu 

Okolja – to bi moral predsednik nadzornega govoriti – mi se obnašamo do Okolja kot do nekega 

tujca, nekega ne bodi ga treba, pač ki je naš in ni naš. Okolje je v resnih težavah, čeprav lahko 

rečem, da se zadeva kar pospešeno popravlja in tudi zdaj je v fazi izdelave poslovnega načrta. 

Mi smo zdaj sprejeli tudi zadnji sklep za neko revizijsko komisijo, ki bo dala podlago tudi za 

nek dober poslovni načrt. Je pa zadnjič bilo debate o tem, da pač banke bolj kot kaj drugega 

zahtevajo stališče mame, če tako poimenujemo stališče Občine do Okolja. Dejansko Občina 

stoji za Okoljem kot mama za hčerko, ne. Tako da jaz mislim, da tem pobudam, ki jih mogoče 

včasih malo bolj nerodno da Mišič, bi jim morali v tej dvorani prisluhniti. Mislim tudi in bom 

vztrajal, da se upošteva v naslednjem proračunu oz. v tem proračunu, da se tista sredstva, ki jih 

je Okolje dolžno Občini na papirju, uredi. Zavedajmo se, da je to nastalo kot posledica 

mačehovskega odnosa Občine do Okolja, dolgoletnih županov. Potrebovali so denar in so 

zakreditirali Okolje oziroma so neke nepremičnine obračali prek Okolja. Nujno je treba 

spremeniti ta denar oz. ta dolg, ki ga ima Okolje do Občine, pretvoriti v kapital. Tako bo dobilo 

Okolje malo kisika in malo verodostojnosti v bankah in bo lahko uspešno izvedlo to sanacijo. 

Če se bomo obnašali tako do Okolja, kot se obnašamo zdaj, v tem trenutku, in bomo samo kazali 

na Mišiča, ali je pokosil neke njive ali je kupil nov kamion ali nove lopate za delavce, Okolje ne 

bo nikakor prosperiralo. Ne pozabite pa, da nam Okolje daje kanalizacijo, čiste ulice in vse, kar 

je nujno za občane, turizem. Ne bom izkoristil cele minutaže, bi pa rad še enkrat poudaril: jaz 

osebno bom podprl, moji kolegi upam, da mi bodo sledili. Apeliram na vas, razmišljajte malo 

širše in bomo zadovoljni s tem, kar sem jaz predlagal. Klavnica ali pa objekt v Dragonji se ne 

prodaja vsak dan, mogoče ga bomo res izgubili, ampak lahko vsaj poskusimo. Tam lahko zraste 

jutri v nekem naselju, ki ni obremenjeno z nekimi hišami okoli, ki je dejansko idealna iztočnica, 

ki ima logistično povezavo, neka obrtna cona. Mi pa razen turizma v tej občini nimamo nič več. 

Hvala lepa.  

Mitja UDIVIČ, občinski svetnik: Hvala za besedo. Glede te klavnice – samo da ti povem: mi 

smo spraševali in v njem je postavka 1.000.000 € samo za depoje in drugo ni tako, kot sem jaz 

razumel na nekem odboru, če se prav spomnim. V glavnem lani sem bil zelo vesel, da so bile 
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postavke v proračunu za pešpot v Strunjanu, v Solinah, da se bo obnovila. Potem sem predlagal 

otroško igrišče v Piranu za 60.000 €, bila je postavka, da se bo zgradila streha na šoli v Svetem 

Petru, da se bo uredil trg na Punti pred cerkvijo, zdaj je še vedno za pse in od tega se ni nič 

naredilo. Kako naj jaz vem, da so te postavke spet notri in se bodo izvršile. Če jaz ne bom dobil 

nekega terminskega načrta, kdaj se bo kaj naredilo, sploh ne bom podprl tega proračuna tudi za 

druge projekte. Ker vse, kar damo noter, se ne izvede, in to je, ne vem, kaj bi temu rekel. Drugo 

pa me zanima, kdaj se bo kaj vlagalo v ceste in kanalizacijo v Svetem Petru pa v Padni, v 

zaselke … Potem bi rad vprašal, če smo imeli pred par dnevi predstavitev za zaščito Pirana proti 

poplavam. Pa me zanima, če bo Občina kakšna ta sredstva tudi ona odkupila, ne da bo samo 

občanom prodajala, da si sami zavarujejo in odkupijo. Potem bi še dodal, da je treba obnoviti 

Gasilski dom Piran, saj ima en WC in garderobo, ki je zelo na tesno, in bi želel, da se da tudi ta 

postavka noter za 15.000 €. Rad bi, da se da na vse športne objekte defibrilatorje, lahko tudi 

kakšnega pred Gasilskim domom, in da jim povemo, kako se jih uporablja. In bi povečal 

turistično takso na nočitev. Leta 2014 je bila kriza in takrat je znašala 1,26 € za Občino Piran, 

zdaj pa je ta taksa 2,00 €. To pobere Občina, se pravi, da je to 0,74 € na nočitev. Lani je bilo 

1.850 nočitev in če seštejemo, je nekje 1.000.000 € profita. In ker je Občina takrat gasilcem 

znižala za 10 odstotkov, bi zahteval, da se da še teh 10 odstotkov noter, 10.000 €, da smo … 

Hvala. 

Davorin PETAROS, občinski svetnik: Hvala za besedo. Torej poskušal bom biti čim krajši, 

zato bi prosil, če lahko pobude, ki jih je kar nekaj, oddam pisno po e-mailu. Lahko do 

ponedeljka, do jutri. Hvala lepa, bi pa seveda nadaljeval tam, kjer se je zanimivo kolega Fakin 

starejši ustavil in menjal temo. Govoril je namreč, kako so pomembni oz. da mi nekako na 

pamet govorimo ob tem, ko načrtujemo proračun. Kako predvidevamo neke prihodke in upamo, 

da se bo vse to nabralo v proračunu, vendar kolega Fakin, pozabil si eno sila pomembno stvar: 

da je treba upoštevati tudi odhodke. In ko se spoprijemamo s proračunom, se strinjam s kolegom 

Udovičem. Tudi mi v principu če sprejmemo ta proračun, se praktično odločamo o nečem na 

pamet in vi, dragi kolega Fakin, kot direktor se verjetno v svojem podjetju oz. v podjetju, ki ga 

vodite, ne odločate na pamet, ampak zahtevate od svojih strokovnih služb poročila. In lahko 

potrdim, da tudi v mojem podjetju, torej tam, kjer jaz delam, mi septembra meseca naredimo 

poročilo za celo leto, kaj smo naredili, naredimo poročilo o tem, kaj bomo naredili do konca leta 

in septembra meseca že damo predloge, kaj bomo delali naslednje leto. Zakaj se to sakrament ne 

more dogajati na Občini Piran! Kaj je narobe s to Občino, da mi ne moremo dobiti nekega, pa ne 

bom rekel … to pomeni, Občina Piran bi morala te stvari zahtevati od vseh proračunskih 

porabnikov. Na koncu koncev, v 5. členu predloga Odloka govorimo o tem, da o ostalih 

prejemnikih proračuna – h katerim sodi JP Okolje, d. d., in ostali prejemniki proračunskih 

sredstev – stoji tekst. Ostali prejemniki proračunska sredstva lahko pridobijo za namene, 

prikazane v razpisih … potrdi jih župan. Sredstva proračuna se izplačuje na podlagi odločb, 

pogodb, sklepov … Vprašanje, ki se mi poraja, in želim odgovor, je: jaz bi kot svetnik, preden 

se odločim o proračunu, želel videti te programe. Predvidevam, da ste jih vi, gospa Breda, pa 

služba za investicije oz. oddelek pridobili od vseh proračunskih porabnikov in tudi vodij 

projektov. In ne samo, da bi želel videti te programe za naprej, želel bi dobiti tudi poročila za 
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nazaj. Torej želel bi izvedeti, zakaj se nekateri projekti niso izvedli, želel bi vedeti, če je kriva 

višja sila, kakorkoli. Proračun smo sprejemali pol leta, verjamem, da so bile težave, vendar je 

prav, da je to napisano, da je tudi nam v opomin. Predvsem pa tistim, ki sestavljajo proračun, da 

morajo pri naslednjem proračunu neke stvari popraviti. Mi nismo brez veze nesprejemali 

proračun, očitno je bilo tam nekaj narobe. Želim biti seznanjen tudi s pogodbami za izvajanje 

nalog, prenesenih z odloki na izvajalce javnih služb, in zahtevam, da se programi in podlage za 

plačilo objavljajo na spletni strani Občine Piran, tako da bom malo karikiral župana. Ampak v 

principu gre za to, da je poslovanje Občine in poslovanje javnih podjetij javno. Želel bi, da so te 

stvari na razpolago kot informacije javnega značaja in želel bi, da se te stvari v tem mandatu 

uresničijo, ne tako … ne na koncu. Želel bi, da se zdaj uresničijo in da se uzakonijo, da se določi 

protokol in postopek, kdo je zadolžen za to, da zbira te podatke in jih daje na portal. Ker v tej 

Občini ne vemo, kam izginja denar in predvsem s tistega stroškovnega vidika. Ti si omenil samo 

prihodkovni, mi opažamo, da nekatere stvari, ki jih izvaja ali JP Okolje Piran, d. d., ali Občina, 

predvsem gradbeni posegi so nemogoče drage, torej ta nadzor ne obstaja in zato bi želel tudi 

poročila o projektih, ki še potekajo. Želel bi, da vodje projekta poročajo svetnikom in pred tem 

odborom in da smo svetniki seznanjeni s tem, kaj se za vraga na nekem delovišču dogaja, v tem 

našem primeru trenutno v Zdravstvenem domu. Želel bi, pa čeprav sem prek civilne iniciative 

akter, tudi vedeti, kaj se dogaja s projektom Ribiško pristanišče in o vseh drugih projektih, za 

katere ne vemo. Vidimo, da se na koncu tega mandata nekatere luknje mašijo in da se izvajajo 

neki projekti, zato da se pač troši oz. da se nekaj izvaja. Govorice so pa, da se denar troši 

negospodarno in če mi kot svetniki nimamo možnosti vpogleda v ta poročila, ne moremo niti 

zaupati, pa ne nam zamerit tega. Nezaupanje je čisto upravičeno. Toliko za zdaj. Predloge pa, 

kot sem rekel, bom dal pa po e-mailu. Hvala lepa.  

Barbara KOŽAR, občinska svetnica: Hvala. Na Davorina bi. Pa me zanima, če imate vi 

informacijo, pač moja kolegica dela na Ministrstvu za … to soglasje, ki bi ga moral dati Arso, in 

po njenem vedenju ga ne bo. Me zanima, če je Občina obveščena o tem? Hvala. 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran : Nimam odgovora v tem trenutku, bomo pa izvrtali 

ta odgovor. 

Andrea BARTOLE, občinski svetnik: Grazie della parola. Io volevo solamente brevemente 

fare una proposta che riguarda il parco sportivo di Sicciole e sostanzialmente chiedo che venga 

inserita una spesa per l’installazione di una tensostruttura, »šotor«, praticamente a copertura su 

vicino al parco sportivo dove i bambini e gli atleti possano mettersi in caso di pioggia. La 

struttura del campo sportivo è lì già da oltre 10 anni e in caso di pioggia e di maltempo specie 

d`inverno è praticamente impossibile utilizzarla perché gli allenamenti così dei bambini come 

degli adulti avvengono sotto la pioggia e quindi non si riesce a fare. Già solo posizionando una 

semplice struttura tipo di quelle che si usano nelle fiere o nelle manifestazioni sarebbe possibile 

fare gli esercizi o l`allenamento al di sotto di una struttura all'asciutto. La spesa sarebbe minima 

tra i 10.000€ e i 15.000€ e si risolverebbe un problema ormai che si porta avanti da molti anni. 

Grazie. 
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Daniel TOMLJANOVIĆ, občinski svetnik: Hvala za besedo, gospod župan. Tako čisto 

osebno. Lani smo sprejemali proračun, ki je bil podedovan od prejšnje oblasti, pa smo ga 

sestavili, kakor smo ga sestavili. Letos delamo proračun po željah različnih svetniških skupin, se 

pravi vsaka svetniška skupina je naložila občinski upravi, da uvrsti v proračun želje. Ali so to 

želje občanov, ali so to želje same skupine in danes mi razpravljamo o tem proračunu, kako je 

naravnan. Na odboru za finance pa tudi v neki ožji skupini sem povedal, da si želim, da Občina 

izdela nek dokument, nek načrt, »masterplan« bi se temu reklo v podjetništvu, ki bi nam pokazal 

razvoj naše Občine v naslednjih letih, kratkoročno, dolgoročno itd. Ker vemo, da infrastrukturni 

objekti se gradijo dolgoročno, določene stvari kratkoročno in bi imeli neke začrtane smeri, po 

katerih bi se lahko gibali. Ne zdi se mi logično, da se vsako leto uvrščajo noter v proračun 

stvari, kot sem včeraj slišal. Pa na odboru za finance: knjižnica; ne bom govoril o imenih, o 

skupini. Knjižnica in za to knjižnico bi zagotovili 30.000 € iz proračuna, ki bi ne vem komu kaj 

govorila. Treba tudi razumeti, s katerih področij se jemlje denar in kam se ga uvršča. Se pravi, 

če mi nalagamo nekim službam neke želje, bodimo vsaj toliko zavestni, da vemo, kje pobrati ta 

denar in da ga uvrščamo v prave postavke. Ne vem, kaj bi rekel, ali podpreti ta proračun ali ne. 

Če ga ne podpremo v prvem branju, se nam bo zgodilo ponovno prvo branje in se nam bodo 

dogajale enake zadeve kot lani in bodo trpela društva, pa šole, pa ne bo denarja za to, za ono … 

in bodo na koncu deležniki, ki potrebujejo denar iz proračuna, napeti in tako naprej. Predlagam 

še enkrat, župan, eno leto je minilo, vem, da so mogoče neke zadeve stare, da se še vedno 

krpajo, ampak ravno v kampanjo smo šli večina od nas, da naredimo neke spremembe. Mislim, 

da bi bil čas, da vi s pomočjo občinske uprave ali pa z najemom nekih zunanjih deležnikov, ki bi 

bili tega sposobni, naredite nek razvojni strateški načrt za celotno občino. To pričakujem, da 

bomo v teh naslednjih letih naredili, da ga bomo tukaj z veseljem potrjevali, ne glede, ali bomo 

sedeli čez štiri leta v tej sestavi tukaj ali ne. Zanamcem bomo tako dali nek dokument, ki če bo 

kolikor toliko normalen, ga bodo z veseljem sprejeli in z njim nadaljevali delo in razvijali 

občino v neki normalni smeri, kot bi moralo biti. Hvala lepa.  

Mojca ŠVONJA, občinska svetnica: Hvala za besedo in lep pozdrav vsem. Kolegu 

Tomljanoviću bi naredila kar tako slovnično vejico in bi nadaljevala. Dal si mi odlično 

iztočnico, hvala lepa. Namreč kot vsi veste, je ta proračun naravnan tako, da dejansko v njem – 

razen Zdravstvenega doma, ki je podedovan od prejšnje oblasti, od prejšnje garniture – ni nič 

drugega notri, za kar bi lahko rekli, da je v tem proračunu bistvenega. Mislim, da se vsi s tem 

strinjate, ne glede na to so bile glasbene želje dane, veliko jih je. Moram reči, da na odboru za 

družbene dejavnosti smo večino stvari sprejeli in tudi z zadovoljstvom sprejeli, kajti družbene 

dejavnosti so področje, ki zahteva zelo veliko tako usklajevanja in tudi financiranja, od vrtcev 

do šol in vseh ostalih zavodov, ki jih Občina pokriva. Moram povedati, da v preteklosti je bilo 

na tem področju zelo veliko investiranega. Mogoče ste pozabili, ampak vse osnovne šole v 

piranski občini so doživele energetsko sanacijo. Ravno tako je bilo v Sečovljah kar nekaj 

prizidkov oz. dograditev tako vrtca kot tudi šole in v tem mandatu oziroma v tem proračunu se 

ravno tako predvideva ponovna dograditev dveh učilnic v osnovni šoli Sečovlje. Tako da 

mislim, da stvari so nekako nastavljene glede družbenih dejavnosti, ampak še zmeraj ne tako 

slabo kot je bilo prej slišati. Mislim, da bo proračun v prvem branju naša svetniška skupina 
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potrdila, lahko govorim tudi v svojem imenu. Strnimo vrste in razmislimo, ali bomo v prihodnje 

ta proračun še naprej tako drobili. Prav je, da so notri pobude in predlogi vseh svetniških skupin, 

ampak mi moramo na to gledati tako, kot je rekel kolega Robert, tudi širše, kajti tukaj nismo 

samo zaradi sebe, ampak tudi zaradi vseh ostalih. To so vsi tisti ljudje, ki nimajo besede in ki 

nas lahko samo spremljajo prek nekih Facebook profilov itd. Hvala lepa.  

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Mislim oz. čutim, da bi bilo dobro še nekaj 

povedati. Čisto tako za primerjavo, da boste razumeli, kako težko je s tega pulta oz. s te pozicije 

zadevi streč. Lani smo imeli veliko borbo za ta proračun. Bili smo precej novi, večina svetnikov 

je bila popolnoma na novo izvoljenih, in moram reči, da so bile velike težave. Na koncu smo 

nekako izpeljali, res pa je vsa zadeva bila zamaknjena na 10. maj. Takrat smo tudi, če se 

spomnite, proračun sprejeli. Zato je ogromno očitkov, zakaj ostaja denar, zakaj projekti niso 

izpeljani. Od maja do začetka sezone imamo dva meseca in takrat je bolj malo časa za 

preplastitev ceste oz. za neke projekte. Imamo tri mesece prepovedi, ves poletni čas tukaj ni 

možno delati karkoli in moramo čakati na mesece, kot so oktober, november, december. Torej 

od lani do zdaj smo imeli praktično slabega pol leta, da smo te projekte, ki smo si jih zastavili, 

skušali izpeljati v smislu dejmo to spravit pod streho. Ker sami veste, da ne moreš v šestih 

mesecih izpeljati tistega, kar je načrtovano za eno leto. Zato pač imamo prenos sredstev v 

letošnje leto skoraj za 3.000.000 €. Res je, nekateri projekti niso sprejeti, ampak samo zaradi 

tega. Lani smo proračun sprejeli – tako kot ste tudi večina ugotovili – po neki recimo 

podedovani liniji. Notri so bili projekti, ki smo jih podedovali od prejšnjega občinskega sveta ki 

je potrdil graditev Zdravstvenega doma itd. Imeli smo tudi, kot se spomnite, 650.000 € 

predvidenih za klif, potem smo to zreducirali na 150.000 €. S 150.000 € pa nikakor ne moremo 

sanirati klifa. Lahko naredimo to, kar smo naredili, kljub temu da smo zmanjšali to zadevo na 

tako majhno postavko, smo nekaj majhnega naredili, ampak več kot toliko se ne da. Za sanacijo 

klifa je potreben bistveno bolj obsežen projekt, tako da je to to. Vem, da ste mi to nekateri 

očitali, jaz pa pravim za 150.000 € imamo pač toliko muzike, kolikor je je za 150.000 € možno 

kupiti. Kaj hočem povedati? Vse te vaše želje, verjemite, bi želel vnesti v ta proračun, zato sem 

prej vprašal, če se zavedate, da je proračun 37.000.000 € in ne 67.000.000 €. Spet malo 

sarkazma, lahko mi ga tudi očitate, ni problema. Hočem samo povedati, da sem tokrat izbral ta 

način. V tem proračunu ni prav nič mojega, nimam nobenih preferenc, hotel sem tokrat narediti 

tako, da bo ta proračun sestavljen iz svetniških skupin oz. njihovih predlogov. To smo naredili 

in kolikor vidim, spet ni v redu. Torej za naslednje leto še vedno iščemo magično formulo. 

Upam, da jo bomo našli, mislim pa, da smo dovolj zavedni oz. se zavedamo tega, kako 

pomembno je tole naše odločanje. Nikogar ne želim s kakšnim pritiskom zdaj tukaj prepričevati 

ali pa zganjati nekih pogojev – daleč od tega. Zaradi mene lahko proračun sprejmete decembra 

2020 za to leto, nimam težav s tem. Hočem pa izluščiti, kaj je način oz. kako naj bi na najbolj 

demokratičen način v bistvu prišli do neke formule, da bi bili vsi zadovoljni. Da bi v tej občini 

ali pa v tem občinskem svetu zavladal nek pozitiven duh, nek konstruktiven duh. Zelo me moti 

tudi, da se nekateri svetniki grdo obnašajo do zaposlenih na tej Občini, ki so po mojih izkušnjah 

v enem letu zelo visoko usposobljeni in zelo strokovni. Verjemite, vsak, ki bi ga na ta mesta 

zaposlili, bi se lovil eno ali pa dve leti in ta čas bi bil v bistvu izgubljen. Torej zaupam tej 
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skupini naših zaposlenih, po lastnih izkušnjah pa lahko znova potrdim, da imamo na tej Občini 

zelo strokovne in usposobljene ljudi. Ne maram, da se jih pljuva, ne maram, da se jim jemlje 

kredibilnost, ker kot prvo ni korektno, kot drugo v to inštitucijo želim povrniti neko zaupanje oz. 

ji vrniti ugled. Prva točka je, da se med seboj spoštujemo. Konec koncev smo tako političen del 

kot zaposleni v Občini ena enota, eno telo in v prihodnje bi želel, da se tega zavedamo in tako 

tudi delujemo. Nič ni izgubljenega, imamo tri leta časa, da s skupnimi močmi najdemo formulo, 

po kateri bomo vsi zadovoljni in bomo na najboljši možen način izluščili največ za naše ljudi oz. 

za naše občane. Pomagajte mi pri tem, prosim, da se v bistvu vsi trudimo v smeri, da najdemo 

nek način, nek modus operandi, kako bomo v tem svetu sprejemali dobre odločitve, ki bodo, kot 

sem rekel, v dobro našim občanom. Ne bom več tvezil, mislim, da sem povedal bistvo. Želel bi, 

da se v novem letu nekakšen nov duh tukaj usidra, in res bi želel, da se obrne stran. Pozabimo na 

to, kar je, jaz nisem zamerljiv. V redu, vsi se učimo, ampak dajmo naslednje leto začeti s to 

popotnico, da bomo v treh letih, ki jih imamo pred sabo, s to ekipo naredili kar največ in da 

bomo na koncu res zadovoljni vsi, ne samo jaz, ampak resnično tudi vi. To je moja osebna želja, 

zato pravim, nisem konflikten človek. Tako bom rekel: sem človek dialoga in z nekim 

konsenzom želim najti magično formulo, upam, da jo najdemo. Ne želim na nikogar pritiskati, 

vsak naj sprejme odločitev po svoji vesti, vedite pa, da ste odgovorni ljudem, ki so vas volili. 

Daniel TOMLJANOVIĆ, občinski svetnik: Hvala župan, samo ena replika na vaš zaključni 

govor. Ne moremo vse pobožne želje vsakega posameznika tukaj upoštevati. Vi morate imeti 

nek dokument, ki vam bo nakazoval smer razvoja občine. Samo to sem hotel povedati. Hvala. 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Daniel, ga pripravljam in brez skrbi, zelo vestno, v 

zelo kratkem času ga bomo tudi obelodanili. 

Marina SORTA, občinska svetnica: Rada bi, da mi Karmen ali pa Vesna odgovorita na tisto, 

kar sem prej vprašala, za vrtec. Zdaj, da se da na zapisnik. 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Bomo dali pisni odgovor Marina, brez skrbi. 

Kristijan CEROVAC, občinski svetnik: Jaz bom pa zdaj vam rekel to, kot je prej Gabrijel 

rekel Martini: ne kazat s prstom na nas. Vi ste predlagatelj tega proračuna, vi imate vaše službe, 

ki vam pripravljajo, od vas je odvisno, kako je to pripravljeno – ne kazat s prstom na nas. Hvala. 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Ne kažem s prstom na nikogar, rekel sem samo, da 

smo tokrat uporabili tole formulo, ki mogoče spet ne bo prava. Naslednje leto bomo pa 

sprejemali proračun po neki drugi metodi. 

Gabrijel FRANCA, občinski svetnik: Jaz bi rad razložil svoj glas. Kar je dobra stran vsega 

tega to leto je, da je občinska uprava prisluhnila določenim predlogom, ne glede, da je ta 

proračun bolj vzdrževalni oz. da bolj vzdržuje neko določeno infrastrukturo, kot pa jo razvija. 

Manjka razvojni del, manjka strategija, to so prej omenili tudi kolegi – Daniel pa še ostali. Zelo 

negativna točka pa je, da smo od hčerinskih podjetij Občine Piran, če lahko temu tako direktno 

rečem, večkrat skušali dobiti določena poročila, nek načrt dela, pa ga je skoraj nemogoče dobiti. 
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Edino kar smo dobili – resnici na ljubo – je bila ena tabela od Okolja, ki pa je kopipejst 

prejšnjega leta. Tako da tam notri, tisti, ki lahko karkoli vidi, poleg tega, da je nastal nov logotip 

… tisto nekemu podjetniškemu načrtu ni niti malo podobno. Zato bom glasoval proti temu 

proračunu v upanju, da bomo lahko v prihodnje oblikovali pravo neko strategijo razvoja in da 

bodo podatki transparentni. Hvala. 

 

Svetniki so z 12  glasovi  ZA in 10 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Piran za leto 2020 v 

prvi obravnavi skupaj z mnenji, pripombami in stališči svetnikov, ki so jih dali na današnji seji 

Občinskega sveta Občine Piran, stališčem Odbora za finance in proračun, Odbora za urbanizem, 

okolje in prostor, Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči, Odbora za kulturo, Odbora za 

šport, Odbor za turizem in druge gospodarske dejavnosti, Odbora za družbene dejavnosti, 

Odbora za gospodarske javne službe, Odbora za morje in obalni pas in Komisije za vprašanja 

italijanske narodnosti.  

 

 

2. 

 

Predlagatelj predloga Odloka naj mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnikov, odborov in 

komisije prouči in po možnosti upošteva pri pripravi predloga Odloka za drugo obravnavo.  

 

                                                                             3. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v občini Piran 

(druga obravnava).  

Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem je podal obrazložitev. 

 

V razpravi je sodeloval občinski svetnik Davorin PETAROS.  

 

Svetniki so s 14 glasovi  ZA  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 
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Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v 

občini Piran. 

 

Odlok prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS, uporablja pa se od 1.1.2020 

dalje. 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj.  

 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Predlog sklepa o izdaji soglasja k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki 

Javnega zavoda osnovna šola Vincenzo e Diego de Castro Piran. 

Ester NUSSDORFER, višja svetovalka Urada za družbene dejavnosti je podala obrazložitev. 

 

Mag. Milica MASLO BEZER, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je podala 

pozitivno mnenje odbora. 

 

V razpravi je sodeloval občinski svetnik Denis FAKIN.  

 

Svetniki so s 17 glasovi  ZA  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran izdaja javnemu zavodu Osnovna šola Vincenzo e Diego de Castro 

Piran soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2018 v višini 1.843,00 

EUR v skladu z vlogo št. 4101-25/2018 z dne 13.11.2019 ter sklepom sveta zavoda z dne 

11.3.2019. Presežek  prihodkov nad odhodki se nameni za nakup senčil v podružnični šoli v 

Luciji.  

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog sklepa o izdaji soglasja k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki 

javnega zavoda Zdravstveni dom Piran. 

 

Ester NUSSDORFER, višja svetovalka Urada za družbene dejavnosti je podala obrazložitev. 
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Mag. Milica MASLO BEZER, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je podala 

pozitivno mnenje odbora. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Daniel TOMLJANOVIĆ, Gabrijel FRANCA, mag. 

Milica MASLO BEZER, Denis FAKIN, Davorin PETAROS, Kristijan CEROVAC, Marina 

SORTA in Robert FAKIN 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA  sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran izdaja javnemu zavodu Zdravstveni dom Piran soglasje k 

razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let v skupni višini 167.964,10 EUR, v 

skladu z vlogo z dne 12.12.2019 ter sklepom sveta zavoda z dne 02.10.2019. Presežek 

prihodkov nad odhodki se nameni za nakup pohištva in opreme za potrebe novega 

zdravstvenega doma Piran. 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Kadrovske zadeve. 

Karlo RADOVAC, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podal predlog komisije. 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

  SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran imenuje v Svet javnega zavoda Obalne galerije Piran naslednje 

predstavnike ustanovitelja: 

- Fulvio Grbac , 

- mag. Milico Maslo Bezer in 

- Tamaro Katarino Petrica  

2. 

Občinski svet Občine Piran imenuje v Svet javnega zavoda Obalne galerije Piran naslednja člana: 

- Ganija Llalloshija, kot predstavnika uporabnikov oz. zainteresirane javnosti 

in 

- doc. dr. Armanda Faganela,  kot predstavnika Ministrstva za kulturo. 

 

3. 
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Mandat članov Sveta zavoda traja štiri leta in prične teči z dnem konstituiranja Sveta zavoda.  

 

4. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Karlo RADOVAC, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podal predlog komisije. 

 

Svetniki so s 16 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

          SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran za člane sveta Območne izpostave javnega sklada Republike 

Slovenije za kulturne dejavnosti predlaga naslednje kandidate: 

 

- Aleksander Benčič, 

- Daniel Lovšin, 

- Mojca Dolšak, 

- Irena Cvetičanin Čendak in 

- Fulvia Zudič. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj.  

 

 

Karlo RADOVAC, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podal predlog komisije. 

 

V razpravi je sodeloval občinski svetnik Gabrijel FRANCA. 

 

Svetniki so s 23 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran razreši Sandra Kravanjo, iz Nadzornega odbora Občine Piran, v 

katerega je bil imenovan s sklepom Občinskega sveta Občine Piran št. 011-3/2019 z dne 9. 1. 2019. 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj.  

 

Karlo RADOVAC, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podal predlog komisije. 
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Svetniki so s 23 glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

           SKLEP 

 

1. 

 

Občinski svet Občine Piran imenuje Nino Spremo, za članico Nadzornega odbora Občine Piran 

za preostanek mandatnega obdobja. 

 

2. 

 

Ta sklep začne veljati takoj.  

 

Karlo RADOVAC, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je 

podal predlog komisije. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Kristijan CEROVAC, Karlo RADOVAC, Barbara 

KOŽAR, mag. Milica MASLO BEZER, Daniel TOMLJANOVIĆ, Robert FAKIN, Davorin 

PETAROS in Denis FAKIN. 

 

Denis FAKIN in Robert FAKIN, občinska svetnika sta se izločila iz glasovanja. 

 

Svetniki so z 11  glasovi  ZA in 9 PROTI  sprejeli naslednji 

 

                                                            SKLEP 

 

      1. 

Denisa Fakina se imenuje za poslovodjo družbe Obalni tehnološki sklad, druge z informacijsko 

tehnologijo in računalniškimi storitvami povezane dejavnosti d.o.o. za novo mandatno obdobje 

in sicer od 1. 1. 2020 do 30. 6. 2020 oziroma do prodaje družbe, kar bo nastopilo prej. 

 

2. 

Občinski svet pooblašča župana, da poda v imenu občinskega sveta soglasje družbenika k 

vsebini pogodbe o poslovodenju. 

 

3. 

Občinski svet nalaga strokovnim službam uprave Občine Piran, da spelje vse potrebne postopke 

za prodajo 100-odstotnega kapitalskega deleža Občine Piran v družbi. 

 

4. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Vprašanja, pobude in predlogi 

 

Barbara KOŽAR, občinska svetnica je podala pobude: 
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Kristijan CEROVAC, občinski svetnik je podal pobude: 

 

Davorin PETAROS,Nevenka KAVČIČ in Kristijan CEROVAC občinski svetniki so 

podali pobude: 

 

1. SVETNIŠKA POBUDA 

Podajava pobudo, da pooblaščeni organ Občine Piran izda sklep, da subvencionirana vozovnica 

ne velja za prihod in odhod iz dela oz. za delo. 

Prejela sva namreč več pobud Občanov predvsem občank, ki negodujejo nad sedanjemu 

sistemu, ki lahko rečemo prikrito financira podjetja in ustanove, ki na račun subvencioniranih 

vozovnic izplačujejo manjši znesek za potne stroške občanom in občankam oz. zaposlenim. 

Slednji pa zaradi delovnih urnikov, slabih povezav, otrok v šoli, vrtcih in obšolskih dejavnostih 

ter nenazadnje razpršene gradnje do katerih avtobusi nimajo linij in zato javnega prevoza ne 

morejo uporabljati. Zasledila sva, da je v Občini Koper Župan sprejel sklep, da subvencionirana 

vozovnica ne velja za delo in s tem omogočil, da ljudje prejmejo povračilo stroškov, ki vsaj 

delno pokrije stroške prevoza na in iz dela. Ta gesta se nam zdi primerna in prijazna do občanov 

in jo zato podajava v presojo g. Županu in Občinskemu svetu.    

 

2. SVETNIŠKO VPRAŠANJE 

Želiva dostavo dokumentacije v zvezi z obnovo hiše na naslovu Bolniška ulica št. 6, ki se je 

izvajala konec letošnjega leta (november, december). Dokumentacija naj obsega: Popis del, 

poročilo o izvedbi, projektno dokumentacijo in končni znesek investicije oz. račun z situacijo. 

 

3. SVETNIŠKA POBUDA  

Zanima naju kako kaže s sanacijo objekta na Trubarjevi ulici 40 v Piranu. Policija je podala sum 

kaznivega dejanja zaradi povzročitve splošne nevarnosti. Odgovoren za požar z dne 22.08.2019 

bi naj bila Občina Piran (lastnica pritličja). Ostali prebivalci objekta so sevada oškodovani. 

Kako je bil objekt zavarovan, kako bo Občina Piran pristopila in kdaj sanaciji in pomoči ostalim 

stanovalcem? 

 

4. SVETNIŠKO VPRAŠANJE IN POBUDE 

v 5.členu predloga odloka govori o ostalih prejemnikih proračuna v katere sodi tudi JP Okolje 

d.o.o in ostali prejemniki proračunskih sredstev in sicer tekst: Ostali prejemniki proračunska 

sredstva lahko pridobijo za namene, pridobljene v razpisih ,pozivih ali na podlagi programov, 

potrjenih s strani župana 

Sredstva proračuna se izplačujejo na podlagi odločb, pogodb, sklepov. 
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Vprašanje pri sprejemanju proračuna za Okolje d.o.o., ki pridobiva sredstva na osnovi 

programov in pogodb 

1. Želiva se seznaniti s programi izvajalca gospodarskih javnih služb in javnih služb potrjenih s 

strani župana, ki so bili uporabljeni za izdelavo osnutka proračuna oziroma bodo uporabljeni za  

izvajanje proračuna 

2. Želiva se seznaniti s pogodbami za izvajanje nalog prenesenih z odloki na izvajalca javnih 

služb. 

3.Zahtevava, da se programi in podlage za izplačila objavljajo na spletni strani občine.  (katalog 

IJZ) 

4. Naprošamo vas za dostavo pogodbe ali pogodb o pooblastilu za upravljanje javne službe z 

prometom (tudi mirujočim) v Občini Piran. 

 

5. SVETNIŠKO VPRAŠANJE 

Želiva se seznaniti kako potega projekt za označevanje ( kvadratura, obseg, sklep o 

obratovalnem času, št. miz, risba) javnega prostora oddanega v najem oz. uporabo s strani 

gostinskih lokalov in trgovin. Želela bi tudi dostavo seznama lokalov, ki jim je bil dokument že 

izročen in seveda rok do katerega bo izveden sklep Občinskega sveta na teritoriju celotne 

Občine Piran. 

 

6. SVETNIŠKO VPRAŠANJE 

Poplave in erozijski procesi so na območju občine Piran vedno pogostejši. Želiva prejeti 

naslednjo dokumentacijo in informacije: 

   Na kakšen način občina zagotavlja izvajanje in nadzor nad vzdrževanjem terasasto 

oblikovanih pobočij ter  za čiščenje jarkov in kanalov? 

   Kompleten strateški načrt upravljanja s klifnimi stenami in bližnjimi območji 

III. Poplavno območje doline Dragonje je že leta problematično. Zanima nas ali 

občina(zadolžena oseba O Uprave) kontaktira z ministrstvi in občino Koper glede priprave 

programskih usmeritvah urejanja odvodnjavanja doline Dragonje. Prav tako nas zanima ali 

občina kontaktira in sodeluje v pripravi programov(dolgoročni, letni) izvajalca državne javne 

službe ( Sklad kmeijskih zemljišč in gozdov) vdrževanja hidromelioracije doline Dragonje 

(šif.40012). 

IV. Ali je bila izdelana analiza zadnjih velikih poplav v Občini Piran (2019) kakšne so bile 

posledice popis in izračun. Ali je bil izdelan akcijski načrt potrebnih naložb in vzdrževalnih 

del na poplavnih območjih v Občini Piran z namenom sanacije in z namenom preprečevanja 

poplav v bodoče. Zanima naju seveda kratkoročni, srednjeročni in dolgoročni plan 

protipoplavne strategije.  

V. In seveda zanima nas protokol in zadolžitve za obveščanje in pomoč občanom v primeru 

nevarnosti poplav. 
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7. SVETNIŠKO VPRAŠANJE 

Na kakšen način občina Piran varuje enkratno krajinsko sliko Pirana?  

Piranski oljčniki, vinogradi, travniki in vrtovi morajo biti zavarovani pred kakršnokoli gradnjo. 

Je temu tako? Kako občina varuje razgledne točke in razgledne, panoramske ceste? Kdo vse je 

na Občini Piran zadolžen za izvajanje gornjih navedb in kako to izvaja, program dela, poročilo ? 

 

8. SVETNIŠKO VPRAŠANJE 

Želeli bi prejeti vse odgovore oz. pojasnila Občine Piran glede strateškega osnutka OPN 

podanih s strani udeležencev predstavitve in ostalih deležnikov. 

  

9. SVETNIŠKO VPRAŠANJE 

Zakaj niso bila porabljena sredstva za izdelavo priročnika o ohranjanju in upravljanju s kulturno 

dediščino Pirana “Vrednotenje in ohranitev lepote in dediščine mesta Piran”  namenjena v 

proračunu 2019. Kdo je odgovoren za to? Kdo vodi projekt? In ali so sredstva predvidena v 

planu za l. 2020. 

 

10. SVETNIŠKO VPRAŠANJE IN POBUDA 

Zakaj aktiven meščan v občini Piran nima enakih pravic kot občan, ki je socialno ogrožen? Kdo 

odgovarja za to neenakopravnost? 

Podajava pobudo, da naj Pravne in strokovne službe Občine Piran Poiščejo način in sistem po 

katerem se bo lahko oddajalo občinska stanovanja tudi aktivnim stalnim prebivalcem ! 

 

11. SVETNIŠKO VPRAŠANJE IN POBUDA 

Opažamo, da je pri gradbenih posegih in gradbenih avanturah ravno Občina Piran tista, ki ne 

upošteva zakona in ne izobeša gradbiščnih tabel in informacij o projektu na mestu samem. Zato 

podajava pobudo, z namenom, da občina in JP Okolje Piran postaneta vzor z naslednjimi 

sugestijami in nasveti. Navsezadnje smo vas tudi na gradbišču ZD Lucija ravno mi opozorili, da 

gradbišče ni urejeno ter, da nima info ter gradbiščnih tabel.     

I. POTREBNI PODATKI NA GRADBIŠČNI TABLI 

Podatki, ki so potrebni na gradbiščni tabli si sledijo v naslednjem vrstnem redu: naziv in namen 

objekta (novogradnja, prizidava, nadzidava, rekonstrukcija, sprememba namembnosti objekta, 

nadomestna gradnja ali rušitev objekta); številka gradbenega dovoljenja, datum izdaje, naziv 

organa, ki je izdal dovoljenje, morebitne navedbe sprememb, dopolnil in podaljšanj; naziv in 

sedež oz. ime, priimek in naslov investitorja; naziv in sedež projektanta, ki je izdelal projekt za 
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pridobitev gradbenega dovoljenja in izdeluje projekt za izvedbo; naziv in sedež izvajalca 

gradnje in naziv in sedež nadzornika. 

V primeru gradnje zahtevnega objekta se poleg prej naštetih podatkov pripiše še naziv in sedež 

revidenta, ki je opravil revizijo projekta za pridobitev gradbenega dovoljenja ter ime, priimek in 

naslov koordinatorja za varnost in zdravje pri delu na gradbišču. 

II. OBLIKA IN DIMENZIJE GRADBIŠČNE TABLE 

Gradbiščna tabla mora po zakonu biti pravokotne oblike, minimalnih velikosti 150 x 100 cm. 

Izdelana mora biti iz obstojnega materiala, podlaga table mora biti v svetli barvi, pisava obvezno 

v temni barvi, največkrat v črni. Vsi navedeni podatki morajo biti čitljivi z razdalje najmanj 15 

m. Na gradbiščni tabli je lahko logotip investitorja (če gre za podjetje) oz. logotipe izvajalcev, v 

primeru da velja takšen dogovor med investitorjem in izvajalci. Gradbiščna tabla se lahko izdela 

ročno s slikanjem in pisanjem ali s pomočjo računalnika pri grafičnem podjetju. Pomembno je, 

da oznaka gradbišča, ne glede na to, ali gre za tablo ali papir formata A4, ostane na gradbišču 

vse do izdaje uporabnega dovoljenja za objekt. 

III. CENA GRADBIŠČNE TABLE 

Cene gradbiščnih tabel se gibljejo v razponu od 65 – 110€, odvisno od števila znakov, podatkov 

in formata table. 

 

12. SVETNIŠKO VPRAŠANJE IN POBUDA 

Di seguito all’acqua alta estrema vari esercizi commerciali hanno fatto delle sistemazioni 

temporanee per impedire che l’acqua non entri all’interno degli spazi (alleghiamo una foto di 

esempio). Ancora adesso diverse di queste sistemazioni temporanee sono rimaste lì, occupando 

il suolo pubblico. Chiediamo al Comune di Pirano di informare gli esercizi ti togliere le 

protezioni temporanee che imbrutiscono l’aspetto del centro storico.. Protezioni in metallo, 

senza pubblicità, possono essere collocati davanti le porte. Le protezioni devono essere 

decorose. 

Con l’avvicinarsi delle feste è importante che queste sistemazioni temporanee vengono rimosse 

e che il Comune prende in mano la situazione. 

Con l’occasione vorremmo anche chiedere nome e cognome degli ispettori del Comune di 

Pirano e la loro competenza. 
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13. SVETNIŠKO VPRAŠANJE  

Naprošam vas. da nas seznanite s potekom projekta ZD Lucija. 

Poročilo naj obsega: 

IV. Realizacija v skladu s planom ali dodatnimi zahtevami. 

V. Poročila komisij in ogledov delovišča tudi s strani vodje projekta. 

VI. Morebitni dodatni zahtevki in/ali seznam izplačil za dodatna dela ali zahtevkov v okviru 

projekta ali dodatnih del. 

VII. Morebitna odstopanja od projekta sprejetega s strani Občinskega sveta. 

 

14. SVETNIŠKO VPRAŠANJE 

Naprošam vas. da nas seznanite s potekom projekta Ribiško pristanišče. 

Poročilo naj obsega: 

• Realizacija v skladu s planom ali dodatnimi zahtevami. 

• Poročila komisij in ogledov delovišča tudi s strani Civilnih iniciativ tudi s strani vodje 

projekta. 

• Stroškovnik oz. popis vseh odhodkov v okviru celotnega projekta. 

• Podatki o vodji projekta in pooblastila vodje projekta. 

 

15. SVETNIŠKA POBUDA 

Predlagamo izredni nadzor nad poslovanjem ZD Piran povezano z prerazporeditvijo sredstev, 

nabavo nove opreme in odtujitvijo stare opreme ter zapisnikom oz. delovanjem sveta zavoda 

(sklep). Želimo biti seznanjeni z gradivom, ki smo ga zahtevali. 

 

16. SVETNIŠKA POBUDA 

Podajava pobudo za izvedbo strokovne analize stanja odvajanja meteornih vod in 

kanalizacijskega omrežja. Analiza naj obsega tudi črpališča in stanja cevovoda. Poročilo naj 

obsega tudi žarišča oz. problematične točke kjer prihaja do mešanja meteornih in kanalizacijskih 

vod. Analiza naj se čimpreje predstavi občinskim svetnikom v prvi polovici leta 2020, v kolikor 

je to mogoče. 

17. SVETNIŠKA POBUDA 

Predlogi KS Piran za proračun 2020 se nanašajo predvsem za REVITALIZACIJO Pirana: 

Naprošamo vas za umestitev projektov v proračun za 2020 in informacijo o vodjih projektov. 



 

 

30 

 

1.      Dom v Piranu - stanovanja za aktivne prebivalce (mlade pare in družine). Predlagamo 

NUJNO spremembo zakonske podlage, odloka, v prid kategoriji »stanovanj za mlade in 

aktivne«. Takoj se lahko pristopi k izdelavi planskega projekta za prazni, propadajoči hiši na 

Budičinovi 2 in Vilharjevi, priprava dokumentacije za vzorčno prenovo manjših stanovanjskih 

enot: znesek 2020 / 2021 350.00,00€.  

2. Dokončati moramo aktivnosti za izdajo "Priročnika za ohranjanje zakladov Pirana", 

izvesti strokovno vodene delavnice na temo vrednotenja in upravljanja našega srednjeveškega 

mesta, 20.000,00€. Vsa dokumentacija in finančna shema je na Občini že celo leto.( vir: iz 

sredstev za posamezne ne-prioritetne investicije,  kot smo je bil načrt za otroško igrišče na 

Budičinovi) 

3. Kamnita preproga, nedokončan projekt, za katerega praktični del je bilo letos 

namenjenih - neporabljenih  10.000,00€, se mora zaključiti v letu 2020.  

4. Telovadnica na Rozmanovi-fitnes TVD Partizan – nujne naložbe in vzdrževanje edinega 

prostora za mlade in prvega medgeneracijskega centra, 5.000.00€ 

5. Apollonijeva palača, 2/3 lastnik je Ministr.za kulturo, ki propada ker je zaprta. V njej bi 

imeli več prostorov za potrebe KS, s kult.vsebinami in medgeneracijskim centrom. Stopimo 

skupaj in pošljimo na Ministrstvo za kulturo (ki je lastnik)  skupno namero Občine Piran in KS 

Piran, da stavbo odstopi lokalni skupnosti. Lastna namenska sredstva KS Piran za nakup 

dvorane: 200.000,00€  

6. Sanacija poškodovanega  ometa v hodniku in na stopnišču KS Piran, 5.000,00€ 

7. Lift – Osebno dvigalo v zdravstvenem domu Piran 

8. Piranska hiša kulture: gledališče Tartini izvzeti iz lastnine, s katero upravlja Avditorij 

Portorož (Predlog: z gledališčem upravlja ZKD Piran v sodelovanju z ostalimi kulturnimi 

institucijami,  določena sredstva zagotavlja najemnina od gostinskega lokala CafeTeater)  

9. Garažna hiša za Piran, idejni načrti in valorizacija lokacij 

10. Varovano območje "Rt Madona", mestno jedro Pirana in zavarovani zeleni pas terasastih 

vrtov pod obzidjem: v skladu s trendi zelenega sonaravnega turizma oblikujmo edinstveno 

celoto varovanega prostora. 

11.     Sanacija oz. izgradnja suhozidu na Pacugu. 

12.     Sanacija in obnova tlakov v mestu Piran (tudi ul. IX. Korpusa, bolniška itd.). Sanacija in 

obnova podhodov oz. obokov v mestu Piran. 

 

18.  SVETNIŠKO VPRAŠANJE 

Postaja Parencana Sečovlje. Želeli bi izvedeti ali je občina kakorkoli vpletena v projekt sanacije 

Železniške postaje Parencana v Sečovljah. Če je bi želeli informacijo o vodji projekta in 

dokumentacijo.   
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19. SVETNIŠKO VPRAŠANJE 

Zapornica, ki se nahaja v Piranu na skrajnem robu mandrača, ob Cankarjevem nabrežju, ne 

deluje več, verjetno zaradi napačno opravljenih gradbenih del izvedenih v zadnjih desetletjih. 

Kot eno od prvih prioritetnih nujnih del na podtalni cestni infrastrukturi nabrežij je v 2020 

potrebno ponovno vzpostaviti delovanje te zapornice. Naprošam za informacijo o projektu in 

vodji projekta 

 

20. SVETNIŠKO VPRAŠANJE 

V Novembru in decembru mesecu so se izvajala dela na rdečem - glavnem pomolu piranskega 

pristanišča. Želel bi dostavo dokumentacije, kdo je bil vodja projekta, popis del z vrednostmi, 

projektno nalogo, dokumentacijo o razpisu in seveda podatke o ceni projekta in namenom. 

 

21. SVETNIŠKO VPRAŠANJE 

Izvajala so se dela na klifu na koncu Punte pred oboki glavne cerkve. Želeli bi dostavo 

dokumentacije, kdo je bil vodja projekta, popis del z vrednostmi, projektno nalogo, 

dokumentacijo o razpisu in seveda podatke o tipu investicije, ceni projekta in namenu. 

 

22. SVETNIŠKO VPRAŠANJE 

Glede projekta za izgradnjo golf igrišča v Občini Piran bi želeli dostavo naslednje 

dokumentacije: 

 Ali plačuje pobudnik za golf igrišče Občini Piran ali državi kakšno najemnino ali 

odškodnino za zemljišče ki naj bi bilo namenjeno golf igrišču. 

 Vso dokumentacijo povezano s projektom golf igrišča 

 Dokumentacijo in študije o rodovitnosti tal oz. kvaliteti zemljine oz. zemljišč na lokaciji 

za golf igrišče. 

 

23.  SVETNIŠKO VPRAŠANJE 

Zahtevamo dostave dokumentacije v zvezi z revizijo abonmajev za vstop v mesto Piran oz. 

parkiranje. Želeli bi dostavo kompletnega gradiva s pooblastili posameznih nosilcev nalog iz 

odloka.  

 

Mojca ŠVONJA, občinska svetnica je podala pobude: 

Na 12. redni seji z dne 19.12.2019, sem vložila svetniško pobudo za pregled plačila ogrevanja 

na OŠ Cirila Kosmača Piran in enotno ureditev financiranja s strani Občine Piran. 
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Obrazložitev 

Na podlagi pridobljenih informacij z terena ugotavljam, da prihaja do neuravnoteženosti pri  

plačilu stroškov ogrevanja javnih zavodov, konkretno osnovne šole Cirila Kosmača v Piranu 

in OŠ v Luciji. V podobnem položaju je tudi SEI Vincenzo e Diego de Castro Pirano. Vse od 

izgradnje Športne dvorane v Luciji je bila OŠ Lucija pripojena na ogrevalni sistem, ki ga je 

skupno financirala Občina Piran. To je bil temeljni razlog in obrazložitev odgovornih, zakaj se 

eni šoli plačuje ogrevanje, drugi pač ne.  

Pred kratkim je bil vgrajen razdelilni števec porabe, zato je poraba posameznih odjemalcev 

razvidna in zato torej ni več tehničnih razlogov, da se OŠ Lucija plačuje ogrevanje, OŠ Cirila 

Kosmača pa ne. Kot dodaten argument je bil podan razlog, da se na OŠ v Piranu izvaja tržna 

dejavnost in zato lahko šola sama krije stroške ogrevanja. Žal pa ugotavljam, da se tako 

pridobljena sredstva namesto za bogatitev učenega procesa in programov dela, sprotno porabijo 

za plačilo stroškov ogrevanja, kar pa nikoli ni bil osnovni namen izvajanja programov. 

Stroški ogrevanja so velik izdatek, zato predlagam, da se zadevo celovito prouči in 

ustrezno uredi v korist vseh uporabnikov ter poda strokovno utemeljitev vodstvom 

omenjenih šol.  

 

Denis FAKIN, občinski svetnik je podal pobude: 
 

Spoštovane svetnice in svetniki! 

Dovolite, da se Vam na kratko predstavimo. 

Hrvatje v Slovenski Istri so društveno aktivni že vse od osamosvojitvene vojne naprej (1991). 

Organizirani smo bili v samoiniciativni odbor, katerega naloga je bila sprejem beguncev z 

vojnih področij nekdanje Jugoslavije. Kasneje smo začeli aktivno sodelovati s piranskim Rdečim 

križem in portoroško Karitas. Iniciativni odbor se je odločil, da registriramo podružnico, potem 

pa smo leta 1998 ustanovili naše društvo. HKD »Istra« Piran, s polnim imenom Hrvaško 

kulturno, umetniško-prosvetno in športno društvo »Istra« Piran, je predstavnik etnične 

skupnosti, v kateri se zbirajo Hrvati z vseh krajev Hrvaške in Bosne in Hercegovine. Od 

ustanovitve dalje društvo deluje aktivno na vseh področjih. Šteje približno 700 članov.  

Prizadeva si za uspešno negovanje in predstavljanje hrvaške kulturne dediščine in tudi 

dediščine drugih narodov na območju Slovenske Istre. Društvo je eno izmed največjih in 

reprezentativnih hrvaških društev v Sloveniji, ki skrbi za kulturno udejstvovanje, izobraževanje, 

ohranjanjem hrvaške kulturne dediščine in identitete v Slovenski Istri. 

Leta 2010 smo izdali prvo zbirko pesmi »NE ODI NIDER« katere je avtor Stipe Cvitan. V 

društvu delujejo folklorna sekcija  s katero nastopamo z istrskimi, tržaškimi, splitskimi plesi, 

Linđo (dubrovniška poskočica) ter Ero s onog svijeta. Za vse plese imamo svoje narodne noše. 

Lahko se pohvalimo, da smo prvo društvo v Sloveniji, ki ima izvirne splitske noše. V društvu 
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deluje še Hrvaška šola, ženska klapa Fortuna, mešani pevski zbor »Lavanda«, teniška, 

nogometna, literarna in likovna sekcija. Skozi naše delovanje stremimo k temu, da bi naše 

društvo postalo najbolj prepoznano hrvaško društvo v državi z  najbolj raznolikim in kvalitetnim 

programom. V društvu vsako leto organiziramo številne kulturne dogodke. Prostore imamo v 

najemu in sicer v Luciji na Obali 118. Prostor vsebuje dve veliki dvorani, dvojne moške in 

ženske sanitarije, tuše, dve garderobi, bife z prostorom za druženje, pisarna ter odprto teraso. 

Vse to financiramo sami, kajti sredstva od občine Piran ne zadostujejo za več kot majhen delež 

stroškov. Sami financiramo koreografe, učitelje petja, nabavo narodnih noš med katerimi so 

tudi noše Slovenske Istre. 

Na nivoju države, natančneje na ministrstvu za kulturo, nas upoštevajo, saj smo Hrvati v 

Sloveniji največja etnična skupnost. Iz tega razloga Vam pišemo ter Vas prosimo, da našo 

skupnost ločite iz skupine društev občine Piran in nas uvrstite v proračun, da bi nam zagotovili 

obstoj in nadaljnje delovanje naše skupnosti. Morebitno zaprtje našega društva, ki je edino 

hrvaško društvo od Pirana do Ljubljane, bi škodilo tako ugledu občine kot odnosom med dvema 

sosednjima državama. 

Naj spomnimo, da so Slovenci na Hrvaškem po osamosvojitvi dobili pravice manjšine, vključno 

z volitvami v parlament. Občina Piran, kjer najdemo Hrvate med Slovenci že od srednjega veka 

naprej, bi lahko naredila pionirsko delo na tem področju in začela aktivno podpirati kulturo 

manjšin. 

Trenutno za redne dejavnosti od Občine Piran prejmemo 4.698,00€. 

 Na koncu bi želeli še poudariti, da je naše društvo velik promotor naše občine. Že v našem 

imenu je razvidno, od kod prihajamo.  Na vseh gostovanjih imamo enotne majice, kjer je 

poudarjen napis imena našega društva. Tako tudi pred nastopi pustimo v ozadju kratek film, ki 

je bil posnet v Piranu za turistično promocijo. Nastopamo po vseh sosednjih državah. Cilj nam 

je tudi odpotovati v Kanado, kar bi bila velika promocija občine Piran.   

Na Vas se obračamo v imenu najmanj 2000 Hrvatov, ki živijo v občini Piran, in Vas prosimo, da 

skupaj presodite glede naše prošnje. 

Upamo, da boste to našo prošnjo kar se da prej obravnavali in dali v razpravo, pri sprejemanju 

proračuna. 

 

1) STROŠKI PROSTORA  

 - NAJEM  

- ELEKTRIKA  

- VODA  

- TELEFON                             9.000,00€ 

- STAVBNO ZEMLJIŠČE  

- HIŠNIK  

- VZDRŽEVANJE  

2) KOREOGRAF 2x 9.600,00€ 

3) ZBOROVODJA 4.800,00€ 
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4) VODJA KLAPE 4.800,00€ 

5) VODITELJ LIKOVNE SEKCIJE 4.800,00€ 

6) VODITELJICA HRVAŠKE ŠOLE 3.600,00€ 

7) TAJNIK 4.800,00€ 

8) RAČUNOVODJA 600,00€ 

9) POTROŠNIŠKI MATERIAL 1.000,00€ 

10) OPREMA 10.000,00€ 

11) POTOVANJA + ORGANIZACIJA DOGODKOV 10.000,00€ 

SKUPAJ: 58.000,00€ 

 

 

Marko JURIŠEVIČ, občinski svetnik je podal pobude: 
 

V skladu z določili 18., 19., in 20. členom Poslovnika Občine Piran vam posredujem pisno 

svetniško pobudo na predlog občana Jerneja v zvezi s problematiko spolzke ceste na zemljišču  

Portorož , ki jo naslavljam na pristojni urad. 

Pot do doma vodi  po strmi poti, ki je zlizana, spolzka, ozka in z obeh strani obdana s škarpo. 

Na najbolj strmem delu pa je 90% ovinek, ko je vlažno mokro cestišče ga je zelo težko speljati, 

nekateri ga pa sploh ne speljejo. Intervencijska vozila gasilci in rdeči križ ob mokrem cestišču v 

kolikor nima štirikolesni pogon ne pride do naših hiš 

Težave so tudi pri hoji, posebno navzdol, ker drsi je bilo že več padcev,soseda si je celo zlomila 

nogo. 

To pot uporabljamo stanovalci. To je edina pot, ki jo imamo. Prosili bi, Vas, da nam to pot 

uredite, saj je nevarna. 

V pričakovanju  na ugodno rešitev, se Vam zahvaljujemo in Vas lepo pozdravljamo. 

 

Andrea BARTOLE, občinski svetnik je podal pobude: 

 

Con la presente chiedo che venga inserita nel bilancio comunale per l'anno 2020 la seguente 

spesa: 

1- 15.000,00 Euro per l’installazione di una tensostruttura (“šotor”) - del tipo che si usa per 

le manifestazioni o fiere – di circa 25 metri di lunghezza e circa 9 metri di larghezza 

presso il campo sportivo di Sicciole (Športni park Sečovlje). 

 

Motivazione: 

Una struttura del genere, con un costo molto ridotto – la cifra richiesta è reale e risulta 

dalle offerte dei fornitori (Petre) – permetterebbe ai bambini ed agli atleti che usano il 

campo sportivo di allenarsi anche in condizioni di pioggia o maltempo in genere.  
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Ora non ci sono parti coperte e in caso di pioggia i bambini e gli atleti devono rimanere 

esposti al maltempo e pioggia per tutto l’allenamento oppure nel caso peggiore 

rimandare la sessione. Infatti, in caso di pioggia il campo sportivo non viene 

praticamente mai frequentato. 

Una struttura di questo tipo sarebbe utile a tutti i fruitori del campo sportivo, sia i 

bambini che egli adulti.  

Con l’installazione di una copertura, sarebbe possibile effettuare all’asciutto sia il 

riscaldamento come anche altri esercizi ed attività fisica per diversi gruppi di persone 

nonché ottenere uno spazio in più per le eventuali attrezzature. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 22.20 uri. 

 

 

Zapisnik pisala                                         Zunanja svetovalka                         Župan Občine Piran 

Nataša Karlaš                  mag. Patricija Višnjevec                      Đenio Zadković  

            

 

 

 

 

       

                     

 

 

 

 

 


